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Z á p i s n i c a 
z 12. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Nemšovej, konaného dňa 17. apríla 2024 

o 17.00 hodine vo veľkej sále Kultúrneho centra, ul. SNP 1, Nemšová,  na  prízemí. 

________________________________________________________________________ 

   Prítomní:  

   Primátor mesta:  JUDr. Miloš MOJTO 

   Poslanci MsZ: Ing. Tomáš PRNO, Branislav KRAJČI, Ing. Soňa PRÍLESANOVÁ, Ing. Zita 

BEDNÁRIKOVÁ, Ing. Rastislav GUGA, Ing. Juraj KRIŠTOFOVIČ, Ing. Peter GABRIŠ, 

PhD., Bc. Andrej MORAVČÍK, Ľuboš ŠVOREC, Milan PATKA – zástupca primátora 

mesta,  Miloš  HUSÁR  

 

   Ďalší prítomní:  

   Ing. Rudolf Kúkel, PhD., prednosta úradu 

   Ing. Júlia Barbuščák, vedúca finančného odd. 

    

   Občania podľa prezenčnej listiny 

 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva bolo vysielané online, jeho prenos je možné si pozrieť 

na webovej stránke mesta Nemšová: 

Online prenos - Mestské zastupiteľstvo Nemšová 17.04.2024 | Mesto Nemšová 

(nemsova.sk) 

 

    1.  Otvorenie 
Rokovanie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta JUDr. Miloš MOJTO. 

Na úvod privítal prítomných poslancov, pracovníkov mesta a prítomných občanov. 

Konštatoval, že je prítomných 12 poslancov, čím je mestské zastupiteľstvo 

uznášaniaschopné. Ospravedlnení poslanci MUDr. Peter DAŇO a Ing. Juraj KENDERA. 

Za overovateľov zápisnice boli určení a  schválení poslanci Ľuboš ŠVOREC a  Miloš  

HUSÁR. Písaním zápisnice bola poverená Mgr. Beáta Belková a za skrutátorku bola 

určená Renáta Šupíková. Program rokovania obdržali poslanci na pozvánke spoločne  

s materiálmi. S programom rokovania boli  poslanci ako aj  verejnosť oboznámení 

zverejnením na úradnej tabuli, na webovej stránke mesta a vyhlásením v mestskom 

rozhlase. Primátor mesta predložil návrh programu rokovania a spýtal sa prítomných 

poslancov na pripomienky alebo doplňujúce návrhy k programu rokovania.  

Ing. Juraj Krištofovič – predložil návrh na stiahnutie bodu 8.4 Zámer prenajať pozemky,  

C KN parcelu č. 599/6, 599/67, 599/68, k. ú. Nemšová – HEKRA, s.r.o. z dôvodu, že nie je 

možné zámer schváliť, pretože nie sú dostupné všetky informácie. 

Ing. Zita Bednáriková - predložila návrh na stiahnutie bodu programu 2.2 Správa  

o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 2023 z dôvodu neprítomnosti, 

choroby hlavnej kontrolórky mesta.  

Primátor mesta dal hlasovať o pozmeňujúcich návrhoch od posledného predloženého.  

Hlasovanie o návrhu Ing. Bednárikovej: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 10  

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Prno) 

Nehlasoval: 0 

 

Hlasovanie o návrhu Ing. Krištofoviča: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

https://www.nemsova.sk/obcan/oznamy-aktuality/online-prenos-mestske-zastupitelstvo-nemsova-23-6-2022/
https://www.nemsova.sk/obcan/oznamy-aktuality/online-prenos-mestske-zastupitelstvo-nemsova-23-6-2022/
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Nehlasoval: 0 

 

Po hlasovaniach bol upravený program rokovania nasledovne: 

P r o g r a m:  
1.        Otvorenie 

2.        2.1 Kontrola plnenia uznesení  

           2.2 Otázky od verejnosti 

3.       Návrh VZN č. .../2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2018 z 28. februára 2018  

           o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v ZŠ a určení  

           výšky príspevkov pre školy a školské zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta  

           Nemšová v znení neskorších VZN 

4.      Návrh VZN č. .../2024, ktorým sa  mení  VZN  č. 4/2018 o rozsahu  poskytovania  

           sociálnych služieb, sume úhrady za sociálne služby, spôsob jej určenia a platenia  

           v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Nemšová v znení VZN č. 8/2018, VZN  

           č.3/2019, VZN č. 3/2021, VZN č. 6/2021, VZN č. 8/2022 a VZN č.1/2023 

5.        Zmena rozpočtu mesta Nemšová na rok 2024 – RO č. 4/2024 

6.        Zmena v komisii životného prostredia a výstavby 

7.        Dodatok č. 2 ku Knižničnému a výpožičnému poriadku            

8.        Majetkové záležitosti: 

8.1 Majetkovoprávne vyporiadanie pozemkov pod bytovými domami  

8.2 Zámer prenajať nebytový priestor v mestskom múzeu – Peregrín, o.z. 

8.3 Zámer prenajať časť pozemku, C KN parcely č. 139/24, k.ú. Ľuborča –  

Peter Mutňanský a manželka 

8.4 Prenájom C KN parcely č. 146/2, k.ú. Ľuborča – Lesy SR, š.p. 

8.5 Odkúpenie rodinného domu s pozemkom na ulici SNP v Nemšovej 

8.6 Žiadosť o zníženie výšky nájomného v roku 2024 – Martina Holúbková 

8.7 Zmena uznesenia č. 125 zo dňa 15.02.2024 

8.8 Zriadenie vecného bremena (uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení  

       vecného bremena) – Západoslovenská distribučná, a.s. k.ú. Trenč.  

       Biskupice 

8.9 Žiadosť o uzatvorenie zmluvy o budúcej kúpnej zmluve na časť pozemku, C KN  

      parcely č. 147/18, k.ú. Ľuborča – Západoslovenská distribučná, a.s. 

9.        Diskusia poslancov a vedenia mesta 

10.      Záver   

 

 

Primátor mesta - pre spracovanie uznesení navrhol do návrhovej komisie poslankyne Ing. 

Zitu BEDNÁRIKOVÚ a Ing. Soňu PRÍLESANOVÚ. O návrhu dal hlasovať. Primátor 

mesta konštatoval, že Ing. Zita BEDNÁRIKOVÁ a Ing. Soňa PRÍLESANOVÁ boli 

schválené do návrhovej komisie. 

 

2.1 Kontrola plnenia uznesení 

 

Ing. Kúkel – predložil  kontrolu  plnenia  uznesení MsZ Nemšová: z 11. zasadnutia zo dňa 

25.3.2024, z 10. zasadnutia zo dňa 15.2.2024, z 9. zasadnutia zo dňa 13.12.2023,  

z 8. zasadnutia zo dňa 15.11.2023, zo 7. zasadnutia zo dňa 27.09.2023, zo 6. zasadnutia zo 

dňa 28.6.2023, z 5. zasadnutia zo dňa 10.5.2023, z 38. zasadnutia zo dňa 23.6.2022, z 28. 

zasadnutia zo dňa 3.6.2021, z  25. zasadnutia zo dňa 25.2.2021, z 24. zasadnutia zo dňa 

16.12.2020, z 22. zasadnutia zo dňa 24.9.2020, z 8. zasadnutia zo dňa 16.5.2019, zo 41. 

zasadnutia zo dňa 19.9.2018, z 35. zasadnutia zo dňa 2.5.2018, z 33. zasadnutia zo dňa 

28.2.2018, z 32. zasadnutia zo dňa 13.12.2017, z 8. zasadnutia zo dňa 16.09.2015, z 5. 

zasadnutia zo dňa 24. 6.2015, z 2. zasadnutia zo dňa 11.2.2015, z 32. zasadnutia zo dňa 

25.6.2014, z 27. zasadnutia zo dňa 11.12.2013 a z 25. zasadnutia zo dňa 18.9.2013. Bolo 
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konštatované, že uznesenia sa plnia priebežne, sú v plnení a niektoré uznesenia  zostávajú  

nezmenené.  

Primátor mesta -   otvoril  diskusiu. Nikto nemal žiadne pripomienky ani iné návrhy, 

diskusiu ukončil a požiadal návrhovú  komisiu o predloženie návrhu uznesenia. O návrhu 

dal hlasovať.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 132 

ku Kontrole plnenia uznesení z MsZ 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej 

 

berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení. 

 

2. 2 Otázky od verejnosti 

 

p. Tináth, predseda OZ Liborčan a umelecký vedúci – požiadal o podporu, keďže FS 

Liborčan bude mať v roku 2025 55. výročie svojho vzniku. Posledné roky sa snažia na 

vysokej úrovni reprezentovať tradičný folklór, miestnu kultúru Nemšovej a miestnych častí 

celovečernými programami v rámci Nemšovského jarmoku alebo vianočných koncertov. 

Poďakoval primátorovi mesta za veľkú výpomoc pri vianočnom koncerte v roku 2023. Bez 

jeho pomoci by sa koncert ani neuskutočnil, pretože náklady na usporiadanie akéhokoľvek 

projektu sú veľké. Už v tomto období rozbiehajú procesy spojené s organizáciou výročia od 

zabezpečenia sály a účinkujúcich v programe. Pred 10 rokmi v programe vystúpilo 90 

účinkujúcich. V roku 2025 bude počet vyšší, pozvú viacerých hostí, ktorí budú dotvárať 

atmosféru výročia. Počet bude cca 100 ľudí. Požiadal o podporu, podajú žiadosť o finančnú 

pomoc na zabezpečenie osláv výročia FS pri zostavovaní rozpočtu na rok 2025 a tiež 

o podporu osobnou účasťou na vystúpeniach. Organizujú program na Nemšovskom 

jarmoku, Stavanie májov, prípadne Vianočný koncert, mrzí ho, že dnes vidí mnohé tváre po 

prvýkrát. Strácajú kontakt s poslancami MsZ. Podporu kultúrnej aj nekultúrnej obce majú 

momentálne veľkú.  

Primátor mesta poďakoval za príspevok a spýtal sa na prípadné otázky. 

Ing. Krištofovič -  poďakoval za jeho účasť, o folklórnom súbore  vedia. Informoval sa, 

podobné akcie osobne organizoval, skúsenosti má. Informoval sa, či má súbor predstavu 

o požadovanej výške na oslavu výročia. Do schválenia rozpočtu je dosť času, dovtedy by 

mali mať nejaký zámysel, získať sponzorov, aby malo mesto predstavu o akú čiastku sa 

bude jednať. Mesto akciu podporí. Dostávajú finančné relácie, rozhodujú sa bez podkladov, 

čo mu ako predsedovi finančnej komisii vadí.   

p. Tináth – diskutoval s primátorom mesta, s p. Švorcom, predsedom kultúrnej komisie, 

tiež s poslancom p. Prnom, finančný plán k výročiu má pripravený. V septembri podajú 

žiadosť na mesto, s požiadavkou na sumu 3.000 €. Zdá sa to veľa, avšak pri 100 

účinkujúcich, ktorým musí zabezpečiť dopravu, stravovanie, ubytovanie, taktiež osvetlenie, 

ozvučenie. S poslancom p. Prnom už o tom diskutovali, v rámci podpory výročia rozpočet 

bude rozpoložkovaný, na čo a koľko financií bude potrebných. Ako členovia neziskovej 

organizácie si honoráre nevyplácajú, nie sú nikde zaevidovaní. Plánujú osloviť miestne 

firmy, tiež členky súboru sú zamestnané v Delte, kde požiadajú o sponzorstvo. Posledné  

3 roky vystupujú v okolitých obciach a mestách, v rámci pozvaných hostí, okrem vedenia 
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mesta Nemšová a poslancov, budú pozvaní aj cca 15 – 20 starostov a primátorov z celého 

okolia.  

Primátor mesta – poďakoval p. Tináthovi, je dobré, že takúto informáciu podal a tiež to, že 

finančnú požiadavku ozrejmil. Prispeje to k tomu, ako narábať s rozpočtom a predbežne 

povedal, že nemal by byť s týmto problém. Keďže už nikto nemal záujem vystúpiť, bod 

ukončil. 

 

3. Návrh VZN č. .../2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2018 z 28. februára 2018  

    o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v ZŠ 

    a určení výšky príspevkov pre školy a školské zariadenia v zriaďovateľskej  

    pôsobnosti mesta Nemšová v znení neskorších VZN 

 

Ing. Kúkel – týmto návrhom sa mení článok 4 v pôvodnej VZN, určenie výšky príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov v materskej škôlke. A to zo súčasných 20 € za dieťa počas 10 

mesiacov školského roka na 30 € za letné prázdniny. Na jednotnú sumu 30 € za dieťa počas 

všetkých mesiacov v kalendárnom roku. Táto zmena bola vyvolaná na základe žiadosti 

vedenia materskej škôlky so súhlasom  rady školy, pri materskej škole a je spôsobená 

enormným nárastom nákladov celkovo pri správe všetkých objektov, ktoré máme a najmä 

škôlky. Toto navýšenie by pani riaditeľke malo pomôcť zachovať, ani nie rozšíriť, ale 

zachovať súčasné štandardy, najmä v tých veciach, ako sú základné veci. Napr. obnova 

hračiek, inventára, postelí, posteľnej bielizne, nábytku, drobných predmetov a všetkých 

nákupov, ktoré škôlka, všetky štyri elokované pracoviská pravidelne vykonávajú. Taktiež 

by mal napomôcť škôlkam eliminovať veľmi čiastočne náklady na energie, ktoré v týchto 

štyroch budovách máme a budeme mať. Nemusíme si nič nahovárať, energie klesať 

nebudú, budú stále drahšie.  

Primátor mesta -  otvoril  diskusiu.  

Ing. Krištofovič - finančná komisia zasadala dňa 9.4.2024, zápis bol rozoslaný.  9 členov 

komisie návrh odsúhlasili, takže komisia odporúča tento schváliť. Vtedy sa pýtali, tak ako 

to dnes prednosta úradu odôvodnil, tak to bolo odôvodnené na finančnej komisii. Na porade 

vedia mesta bolo povedané, že sa dopátrajú k zápisu z rady školy, aby mali nejaké 

relevantné čísla, že sa to navýši. Všetko to chápe, aj to komisia odsúhlasila. Návrh bol zo 

strany škôlky, rodičia, rada školy to schválila. Bolo povedané, že na rokovanie MsZ príde  

riaditeľka škôlky, navrhoval, aby si ju vypočuli a potom sa hlasovalo.  

Prednosta úradu – zápis máme. 

Ing. Krištofovič - dodal, že dnes dostali nejaké čísla, ktoré sú z roku 2023, kde je uvedené, 

že energie sa dvíhajú cca od 2000 na 6000 €, čo nie je pravda, lebo energie boli v minulom 

roku drahé, boli veľké doplatky, v tomto roku  sa znižovali. Keby boli tie čísla predložené, 

že čo sa za to ide kúpiť, tak by to bolo lepšie. Aj v budúcnosti aby boli podklady také, aby  

čísla trochu videli.  

Primátor mesta -  požiadal riaditeľku MŠ, aby stručne informovala o dôvodoch, pre ktorý 

vzišiel návrh na zvýšenie príspevkov. 

Bc. Dubovská, riaditeľka MŠ – tak, ako uviedol prednosta úradu, náklady na materskú 

školu stúpajú. Tak, ako stúpa náklad každého jedného z nás v rodine. Berte to tak, že to je 

ako taká jedna veľká rodina, ktorá má 4 domy, ktorá má 4 kuchyne, ktorá má všetko 4 x, 

revízie a podobne. Náklady na plyn opraví, lebo údaje sú naozaj z minulého roka, tento rok 

majú náklady na rok iné. Ospravedlnila sa poslancovi p. Krajčimu, aj jej to bolo predložené 

vypracované aktuálne až dnes. Na plyn majú 3 109 €/mesiac. Na vodné stočné 500 €. Na 

elektrickú energiu 1 031 €. Toto sú aktuálne mesačné náklady len na energie, keďže 

poslanec p. Krištofovič hovorí, že nemal dobré informácie. Čo sa týka zvýšenia, apelovala  

tým, že široko - ďaleko, každé jedno mesto má doteraz príspevok vyšší ako naša MŠ, napr. 

Trenčianske Teplice, Trenčín, Dubnica nad Váhom, všetci majú výšku 30 €, nechce 

hovoriť o cirkevnej škôlke alebo o Skalke nad Váhom, kde je 40 € poplatok, mladšie deti 

ako 3 roky dokonca 60 €. Uviedla, že deti v našej MŠ majú naozaj kompletnú starostlivosť. 
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Nie sú len úschovňa detí, alebo nejaké opatrovateľky. Majú výchovno - vzdelávací proces, 

kde sa deti učia. Pane učiteľky, sú nie len učiteľkami, sú mamami, sú krajčírkami, 

kaderníčkami, všetkým. A táto denná starostlivosť, pri 30 € mesačnej platbe, je to denne 

1,50 €. Opatrovateľky stoja cca 5 až 10 €/hod. Nemyslí si, že je to nejaký veľký náklad. 

Deti sú prestravované od rána do štvrtej za sumu 2,30 €. Nevie, čím má argumentovať. 

Hovorila s p. poslancom, ktorý tvrdí, že poskladajme sa, dajme tej materskej škole. Budú 

komunikovať s mestom tak, ako komunikovali aj doteraz. Mesto bolo vždy ochotné im 

pomôcť, uvedomilo si aj tú situáciu, že napr. cirkevná materská škola nemá kuchyňu. Oni 

majú kuchyne 4. Všetko to stojí veľa peňazí. Dostali aj dotáciu, avšak v dnešnej situácii im  

chýbajú peniaze na mzdy vo výške 65 000 €. To je len na mzdy. S tým, že ak by toto 

zatiahli, musia nájsť riešenie, či nejaké peniaze z toho poplatku, ale tie by mali byť na 

výdavky. Čiastočné výdavky materskej školy nie na mzdy, tu budú musieť hľadať cestu, 

ako toto poriešiť.  

B. Krajči – k nákladom uviedol, že sa rozprával s riaditeľkou MŠ. Ide mu o to, aby tieto 

informácie, tieto čísla dostali aktuálne, ešte pred rokovaním v zastupiteľstve alebo pred 

komisiami. Aby sa vedeli aj oni pozrieť na tie čísla.  

Bc. Dubovská, riaditeľka MŠ – stačí si vyžiadať, nie je s tým problém.   

B. Krajči –  stále rozprávame, že zvyšovanie energii, ale aby videli reálne náklady na 

papieri. Osobne nemá problém návrh schváliť, ak sú náklady oprávnené. 

Primátor mesta -  povedal poslancovi Krajčimu, aby sa zbytočne nezahlcovali 

informáciami. Kto má záujem, tak si zistí, aká bola inflácia za minulý rok, zistí si, aká bola 

za predminulý rok. To sú všeobecne dohľadateľné informácie. Čo sa týka zvyšovania 

platov zamestnancom materskej škôlky sa zvyšovali platy v roku 2023 dvojfázovo, najprv  

o 7%, potom o 10%. Toto sa muselo pokryť bez toho, aby sme tieto peniaze na navýšenie 

od štátu získali. Čo sa týka energií, musia si to vo všeobecnosti pozerať. Nedá sa to 

paušalizovať, že vtedy bola elektrika toľko, plyn bol toľko. Mnohí z vás vedia, ako sa 

napríklad spotreba elektriky teraz vypočítava. Každý jeden deň je iná cena energie. Nevie si 

predstaviť, čo by poslanec Krajči k tomuto potreboval. Nedá sa to takýmto spôsobom 

jednoznačne vyšpecifikovať, na čo to je. Je to na všetko a to všetko je zohľadnené v ročnej 

miere inflácii, ktorá je zverejňovaná štatistickým úradom a pritom je dobrým spôsobom 

modifikovaná tak, aby bola čo najnižšia vo výsledku. Za seba povedal, že reálne je inflácia 

oveľa vyššia. Čo sa týka platov, tam máme rest niekoľko desiatok tisíc eur. Tieto financie 

idú z verejných zdrojov, ktoré sú v rozpočte mesta, musíme to nejakým spôsobom sanovať, 

pretože sa jedná o mandatórne výdavky, o ktorých nemôže mesto rozhodnúť, či ich 

vyplatíme alebo nie, lebo ich vyplatenie je povinné. Treba si uvedomiť aj ďalšiu vec, 

akútny nedostatok ľudí. Pani riaditeľka by asi uvítala, keby prišiel so 4 učiteľkami 

materskej škôlky a povedal by, že sú k dispozícii, že ich môže zamestnať, alebo dve by 

stačili.  

Bc. Dubovská, riaditeľka MŠ – áno, kvalifikované.  

Primátor mesta -  samozrejme. No ale keď nie sú, tak sa stane to, že musia pracovať 

súčasné pani učiteľky a tým pádom si nemôžu čerpať dovolenky. Keď si nevyčerpajú 

dovolenky, hrozí, že sa budú musieť dovolenky preplatiť. To nie je žiadny výmysel a myslí 

si, že to, aby sme v Nemšovej na území mesta Nemšová mali taký enormný rozdiel v 

poplatkoch za škôlku, cirkevnú a štátnu, ktorý je teraz rozdiel 100 %, tak  tiež si myslím, že 

by to nerobilo dobre. To svedčí len o tom, že ak sa im tu vyčíta, že si to nevedia nejakým 

spôsobom odôvodniť, tak už len tento fakt hovorí o tom, že požiadavka na zvýšenie je 

dôvodná. A naviac, podotkol, že toto nebola iniciatíva zo strany mesta, z vedenia mesta, 

bola to iniciatíva zo škôlky. Lepšie povedané, s touto iniciatívou sa stotožnila rada školy, 

kde sú aj zástupcovia rodičov detí, ktoré navštevujú túto škôlku.  

Ing. Gabriš, PhD. – minulý týždeň navštívil riaditeľku materskej škôlky a debatovali  

o tom, čo sa deje. Povedal, že uvedie niekoľko dôležitých čísel: náklady na jedného žiaka 

v materskej škole boli v roku 2023 625 € na 1 školský rok. Sú tam zarátané stravné, školné, 

ZRPŠ a podobné poplatky. Náklady na jedného žiaka po zvýšení stravného, minulý rok 
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sme zvyšovali stravné, zvýšili sa na 686 €, čo je 8,9 % nárast  oproti pôvodnému nákladu. 

Navrhované zvýšenie príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v materskej škole z 20 na 30 

€ spôsobí to, že rodič zaplatí po schválení tohto návrhu 786,90 €, čo je oproti roku 2023, 21 

% nárast. Rodič zaplatí o 160,55 € viac ako v roku 2023. Robil si prieskum školských 

poplatkov v okolí. Napríklad obec Horná Súča má poplatok 20 €, Dolná Súča 15 €, 

Zamarovce 20 €, Horné Srnie 22 €, podotkol, že obec Horné Srnie dokonca stavia škôlku, 

nemienia zvyšovať školský poplatok. Vie, že materská škola potrebuje peniaze. Požiadal 

mesto Nemšová, aby bolo viac súčinné, aby sa riaditeľke školy pri tomto pomohlo. Aj to, 

čo rada školy odporúča, aby sa nedal len jeden bod,  napr. zvýšenie školného, ale aby sa 

spravili aj ostatné veci, ktoré sú v zápisniciach uvedené, pretože nemá pocit, že sa niečo  

v  škôlkach deje.  

Primátor mesta -  má pocit, že sa v škôlkach deje a dosť sa toho deje. Tak isto škôlky 

navštevuje, požiadal poslanca Gabriša, aby povedal, čo sa tam nedeje a malo by sa diať. 

Ing. Gabriš, PhD. – už 2 roky s riaditeľkou škôlky dávali podnet na materskú školu na 

ulici Ľuborčianska prístrešok, kde pri novej výstavbe sa šmýkajú deti. Keď je zimné 

obdobie, je to dokonca ohradené páskou, aby tadiaľ deti nechodili. Dva roky tu bojujú proti 

niečomu, proti možno pár 100 €, aby sme tam prístrešok spravili. Ďalej sa bavili o 

spevnených plochách okolo materskej školy ul. Odbojárov.  

Primátor mesta -  s týmto absolútne nesúhlasil, že sa nerobí. Škoda, mohol sa pripraviť aj 

on. 100 % -ne sa peniaze do materskej škôlky investujú. To, čo nevidia, neznamená, že sa 

to aj nerealizuje. Tam je veľa ďalších vecí, ktoré sa realizujú, ktoré sa za chodu odstraňujú. 

Tak to je. Ako aj na porade s poslancami hovoril, že tu máme investičný dlh, že sa 

zanedbávali investície do našich budov, tak to nás čaká. Možno by k tomu povedal 

prednosta úradu, lebo veľmi veľa peňazí ide z mestského rozpočtu do nevyhnutných opráv 

z dôvodu, že sa nám to rozpadá. Čo sa týka materskej škôlky v Ľuborči, vie si predstaviť 

veľmi veľa projektov, ktorými by sa vylepšili tieto objekty, ale sme limitovaní finančnými 

prostriedkami. Osobne si na 100 % myslí a je presvedčený, že materské škôlky v Hornom 

Srní za 15 € sú dotované z obecného rozpočtu.  

Bc. Dubovská, riaditeľka MŠ – v Hornom Srní je ZŠ s MŠ. Je tam iné financovanie ako 

naša MŠ.  

Prednosta úradu – absolútne nesúhlasí s tým, že sa v škôlkach nič nerobí. Napr.  

v Kľúčovom sa vymenili podlahy, PVC.  V MŠ ul. Odbojárov sa urobil sa odborný prierez 

drevín, nie je to lacná záležitosť, v súčasnosti sa tam mení vonkajší altánok. V MŠ 

v Ľuborči, nedávno bola rozšírená, na schodisko sneží, šmýka sa. Bohužiaľ, schodisko aj 

prístrešok bol urobený z fondov. Ťažko sa teraz zasahuje do toho, čo bolo urobené z 

fondov. Riešili to nákupom rohoží, nevie, či sa to ujalo alebo nie. Ďalej sa tam opravilo 

detské ihrisko, pieskovisko. Uviedol, že v súčasnosti rokujú a už aj obstarávajú projekt, 

snažia sa rozšíriť materskú škôlku na Záhumní, kde by mesto rado vybudovalo doslova 

nový pavilón, ktorý by bol energeticky menej náročný, ako v súčasnosti sú. Ďalej sa 

revitalizovali denné miestnosti, boli vymaľované. 

Bc. Dubovská, riaditeľka MŠ – čo sa týka stravy, áno, je tam veľké navýšenie oproti 

predchádzajúcim rokom, ale navyšovalo sa vtedy, keď sa zdvíhali ceny najmä mliečnych 

výrobkov. Deti majú maslo, mlieko, každý deň, preto sa navýšilo. Teraz sa ceny trošku 

ponížili, povedala, že deti odchádzajú zo škôlky s ovocím, či to je jablko, čučoriedky, 

hrušky, mliečne výrobky, dnes mali údený syr pareničky. Mávajú jogurty zo sebou, takže  

peniaze naozaj tak, ako sa do škôlky donesú, tak sa zo škôlky aj odnesú. Dovolila si tvrdiť, 

že niektoré deti „hýkajú“, že aký jogurt dostali, taký doma ešte nemal... Uviedla, že je 

pyšná aj na to, ako kuchyňa zabezpečí deti aj na cestu. Aj domov si nosia dobroty. Takže 

tieto peniaze sú naozaj využité. Čo sa týka budovania materskej školy. Snažia sa každou 

jednou korunou prispieť k tomu, aby materská škola nejako vyzerala. Veľa veci dokážu 

urobiť teraz aj vzhľadom na to, že majú školníka, tak im robí opravy a údržbu, čo je super. 

Schodisko už je zamerané, už ho treba len naceniť. A keďže majú kapitálové výdavky, 

skúsi to urobiť tak, aby sa hodnota budovy zdvíhala. Toto je v riešení. Čo sa týka 
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šmykľavých schodov, tak na vlastné náklady kúpila protišmykové pásky, ktoré sa relatívne 

osvedčili, avšak to je spotrebný materiál. Na ulici Trenčianskej sa robila podlaha PVC, 

opravovala sa tam stena, ktorá bola pokazená. Veľa drobných vecí, a veľké veci, ktoré sa 

urobia píše v správe o výchovno - vzdelávacej činnosti. Tá je zverejnená na web stránke 

materskej školy. Odporučila si túto prečítať. Je tam napísané čo všetko sa urobí v priebehu 

školského roka. Povedala, že sa naozaj snažia  materskú školu zveľaďovať. Z jej pohľadu 

majú veľa peňazí - príspevok z Ministerstva školstva na výchovu a vzdelávanie. Vedia si za 

to kúpiť napríklad altánok, keď im to mesto schváli. Poďakovala, schválilo. Ale za tie 

peniaze už nevedia zabezpečiť napr. montáž, dopravu, poštovné, balné a takéto. Takže to 

ide z ich bežného účtu. Napríklad, keď kúpia preliezky na školský dvor, musia dopravu a 

montáž zaplatiť z balíka na bežné výdaje.  

Prednosta úradu – doplnil,  na ul. Kropáčiho sa robila oprava strechy za sumu cca 20 000 

€. Investície sa robia, myslí si, že spolupráca mesto a riaditeľka MŠ, to skôr ona potvrdí, je 

nadštandardná. Snažia sa vyjsť v škôlke vo všetkom v ústrety, len z toho dôvodu, že vedia, 

že majú ťažkú situáciu. Spravovať 4 budovy je veľmi náročné. Inak by sa mohli rozprávať 

o tom, keby malo mesto spojenú základnú školu a materskú a malo by  20 detí. My máme  

v súčasnosti 212 detí. Takže je to trošku iné, je to náročné.  

Bc. Dubovská, riaditeľka MŠ – poďakovala sa spoluprácu mestu Nemšová aj poslancom 

MsZ. 

Ing. Bednáriková -nespochybňuje, že náklady sú tam enormné. Na margo toho sa skôr  

obrátila na mesto, resp. primátora mesta a na ich poslancov, aby našli peniaze a zadotovali 

to z rozpočtu mesta. Aspoň čiastočne, aspoň polovicu. Keď dokážu podporovať dôchodcov, 

mestský ples, iné kultúrne akcie, nemyslí si, že by nenašli peniaze v rozpočte pre deti, čo sú 

naša budúcnosť. Skôr by som išla touto cesto, navrhla dať financie z verejného rozpočtu a 

potom nejakú časť, žeby platili rodičia.  

Primátor mesta -  informoval sa u poslankyne Bednárikovej, že či dotáciu, cca 90 000 €, čo 

dotuje mesto materské školy, chce navýšiť? 

Ing. Bednáriková – áno. 

Primátor mesta -  potom nech poslankyňa Bednáriková nehovorí, že keď dokáže mesto 

financovať napr. dôchodcov, že dokáže financovať aj škôlky, lebo to nepôsobí moc 

korektne voči ľuďom, ktorí rokovanie MsZ sledujú. Vytvára tu dojem, že sa tu zanedbáva 

materská škôlka. Nezanedbáva sa materská škôlka. Peniaze idú z mestského rozpočtu aj do 

tej materskej škôlky nad rámec toho, čo zákon vyžaduje ako minimum. Poslancovi 

Gabrišovi uviedol, že sa mu nepáči, keď sa povie, že v škôlkach sa nič nerobí, lebo znova 

sa tu vytvára dojem, že mesto si zanedbáva povinnosti vo vzťahu k materskej škôlke. A nie 

je to tak v kontexte toho, čo tu bolo povedané, do čoho všetkého sa investuje a financuje. 

Požiadal o korektnosť, čo sa týka týchto informácií. A hlavne, bolo tu povedané, aké sú  

poplatky v okolitých materských škôlkach. Požiadal, aby poplatky porovnávali hlavne s 

mestami. Ak sa chcú porovnávať s obcami a malými obcami, v poriadku, ale myslí si, že to 

nie je moc seriózne, lebo to nie je porovnateľné z pohľadu toho, aké úlohy má plniť mesto, 

a aké úlohy má plniť obec. Dodal, že už je vytočený. 

Ing. Gabriš, PhD. – nemusí sa vytáčať, ak by ho správne počúval, povedal, že 

nevypichujme len jeden bod zo zápisnice z rady školy, ale venujme sa aj ostatným bodom, 

ktoré sú tam napísané. 

Primátor mesta -  bolo jasne povedané, že mesto tu nič nerobí a zanedbáva materské 

škôlky, nahráva sa záznam. Nepáči sa mu to, z toho dôvodu povedal, že bol vytočený,  

nerobme tu nejakú PR kampaň pred obyvateľmi.  

Ing. Gabriš, PhD. –  nerobí si žiadnu PR kampaň, nepotrebuje to.  

Primátor mesta -  požiadal o vysvetlenie, že ako mu chce zdôvodniť to, že máme najnižšie 

poplatky. Cirkevná škola má 40 € poplatky, štátna škôlka, naša, má 20 € poplatky a tu pani 

poslankyňa Bednáriková povie, že to má mesto ešte zadotovať. Sú poslancami, rozhodujú o 

rozpočte, nech povedia, z čoho chcú ubrať a potom sa môžu baviť. Napokon, poslanci si to 

odsúhlasia sami, nemá na to žiadny dosah.  Poslanci môžu prísť s návrhmi. Keby prišla 
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poslankyňa Bednáriková na poradu poslancov, tam by povedala takýto seriózny návrh, tak 

možno by sa nad tým seriózne zamýšľali a zaoberali, či financie nájdu alebo nie. 

Ing. Gabriš, PhD. –  jeho cieľom je, aby materská škola fungovala úplne bez problémov 

a myslí si, že aj funguje. Starostlivosť je tam nadštandardná. Za to patrí vďaka aj pani 

riaditeľke. Len ukazuje na to, čo to spraví s mladými rodinami v meste Nemšová, že o 21 

% im ideme zvýšiť poplatky za materskú školu. Uvedomme si, že tam sú aj dve deti  

v  škôlke a dvojnásobne sa zvýšia poplatky. Povedal primátorovi mesta, že nechce ísť do 

nejakých emočných záležitostí, ale aj v jeho volebnom programe v roku 2018 aj v roku 

2022 sa prezentoval, že bude podporovať mladé rodiny v našom meste, ale on zaťažovanie 

rozpočtu mladých rodín 50 %-ným navýšením školského poplatku nevníma ako podporu 

mladých rodín.  

Primátor mesta -  keď sa teda chceme takto baviť, v poriadku. Ak si zúžime podporu 

mladých rodín len na financovanie, tak takýmto spôsobom to myslené 100% nebolo a ani 

sa to nedá takýmto spôsobom realizovať. Druhá vec je, keď sa už o tomto bavíme, ak 

chcete to tu takýmto spôsobom otvárať, tak povie aj B. Povedal, že máme v rozpočte určité 

finančné prostriedky určené aj osobám, ktoré sa dostanú do finančnej alebo hmotnej núdze. 

Takže, ak sa stane, že do takého stavu sa rodiny dostanú, a nie sú schopné zafinancovať  

zvýšené poplatky, tak, ako povedal, máme sociálnu komisiu. Rodičia si môže podať 

žiadosť. Je o tom presvedčený, že pokiaľ skutočne nebudú mať na to, tak mesto im takýmto 

spôsobom na základe individuálneho prístupu pomôže. Je to na poslancoch MsZ, je tu 

návrh zo strany mesta.  

Ing. Prno – predložil iný pohľad na vec. Ak idú porovnávať ZUŠ-ky a škôlky, môžu. Ale 

ak sa bavia o napríklad navýšení školného na ZUŠ-ke, pred časom tu prišiel taký istý návrh, 

ktorý rovnako vzišiel z rady školy, tak ten bol prijatý 100% a bez diskusie. Ak sa bavia o 

nejakých podmienkach, tak si myslí si, že ZUŠ-ka má výrazné horšie podmienky alebo 

priestory ako škôlky, ktoré sa v štyroch budovách trápia každá so svojimi problémami. To 

je to, čo povedala pani riaditeľka: 4x nároky na hygienu, 4x nároky na technické 

zabezpečenie alebo ten facility management. Nevie celkom, lebo znova sa potvrdilo to, čo 

sa bavili už dávnejšie, že ak je škola spojená s materskou školou, tak prevádzkové náklady 

sú úplne inde. V podstate to, čo povedala kolegyňa Bednáriková, jednorazová dotácia je 

riešením. O tom istom diskutovali aj na porade, ale nie je to systémové riešenie, je to len 

vykrytie jednorazové, ktoré nás počká. O rok to môže byť 10, 15, 20, tento rok nevie. za 

seba uviedol, že možno by bolo zaujímavé porovnať systém financovania škôlok pred 10 

rokmi, ako je to teraz. Vzhľadom k tomu, že to bolo všetko vysvetlené, okrem príspevku 

poslanca Gabriša, čo rešpektuje, každý má svoj názor, aj s ohľadom na to, že jeho dcéra 

taktiež chodí do škôlky. Veľmi rád toto podporí toto, pretože rovnako chodia deti dve aj na 

ZUŠ-ku, aj do škôlky a bolo to zakceptované.  Osobne si myslí, že starať sa o dieťa za 30 € 

za mesiac, kedy rodič môže chodiť do práce, a nejakým spôsobom si zlepšiť životnú 

úroveň, je akceptovateľná vec. S ohľadom na to, že sú rodiny, ktoré majú s tým problém,  

ale stále je tu možnosť, že môže chodiť do práce a nejaké peniaze dať na kopu.  

Ing. Krištofovič - nespochybňuje spoluprácu, že škôlky sú dobré, že to všetko funguje. 

Avšak sa bavia o tom, že idú navyšovať poplatky o 10 €.  Naposledy sa poplatky 

navyšovali v roku 2022. Spýtal sa za rodiča, ide tu o toto, aby sa nebavili o to, čo za tých 

14 300 €, ten rodič bude mať viac? Na jednej strane tu hovoria o hračkách. Mzdy z toho 

hradené byť nemôžu, ako povedala pani riaditeľka. Okrem toho, škôlky z hľadiska miest, 

sa budú hradiť zo štátneho rozpočtu. Je to tak?  

Primátor mesta - nevie o tom.  

Ing. Krištofovič – škôlky majú byť z hľadiska výplat dotované. Navrhol, že tieto peniaze sa 

budú investovať na to, aby sa mohol udržovať stav, aby to aj vedel povedať rodičom: preto 

to muselo byť a preto to chce navýšiť. Okrem toho, keď to navýšime o 10 €, že čo vlastne 

za to bude. Poslanci by sa na základe  čísel mali rozhodnúť, toto zadotujeme, pridajme im 

dotácií toľko a toto dajme zaplatiť rodičom. Teraz ideme navýšiť len o 10 € a robíme to len 

tak z pocitového vedomia. Osobne to teraz robí z pocitu. Lebo nevie, čo za to ten 
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spotrebiteľ dostane. Malé deti nemá. Niektorým sa to zdá málo. Ale možno, ako hovoril 

poslanec Gabriš, že niektorí, keď tam má dve, tri deti, tak je to dosť. O to ide. 

Primátor mesta – už to hovoril a poslanec Krištofovič teraz sám povedal, že v roku 2022 

navyšovali poplatky naposledy. Iba na prázdninové mesiace. Ale keď to zráta, minulý rok 

bola inflácia cca 10 %. V roku 2022 bola 14 %. To je 24 %. Poslanec Gabriš povedal, že o 

21 % sa idú zdvíhať poplatky. A máme to, to je pokrytie inflácie. Pokračoval, že riaditeľka 

MŠ povie, čo sa z toho financuje. Ak majú poslanci predstavu, že budú rozhodovať o tom, 

čo konkrétne sa ide kúpiť, je aj takéto riešenie, ale si myslí si, že od toho tu MsZ nie je. 

Požiadal riaditeľku MŠ, že čo by zaplatila zo sumy cca  14 -15 000 € do roka. 

Bc. Dubovská, riaditeľka MŠ - dofinancovať to, na čo chýba, elektrika, servisy, energie, 

telekomunikačné služby. Všetko ide hore. Ani sa neotočíme a na faktúre je vždy väčší 

poplatok napr. v banke. Mali poplatky banke do 100 €, teraz je to 150 €. Nechce hovoriť 

konkrétne veci,  čo za to zabezpečili. Teraz je to ťažko povedať, že čo konkrétne. Na chod 

materskej školy. Majú prevádzky 4 krát. Keď spravia revízie bleskozvodov, alebo elektriky 

a kominárov musia mať každého ½ roka. Príde kontrola, kontroluje ich. Nerobia to preto, 

že chcú. Musia to urobiť zo zákona. Reagovala na poslancov. Poďakovala obom poslancom 

za pochvalu, lebo je pyšná na našu materskú škôlku. Aj na zamestnancov. Uviedla, že kde 

na to rodičia zoberú? V roku 2020 nemali príspevky zo štátu 140 € a 60 eur rodičovský 

príspevok. Vtedy neboli také náklady. 

Primátor mesta – treba povedať, že príspevky od štátu dostávajú mesačne. My sme sa  

bavili o navýšení cca 150 € ročne.  

Bc. Dubovská -  vie, len reaguje na predrečníkov. Keď sa teda pýtame, že kde na to majú 

rodičia zobrať? No veď štát im na to dáva, aby sa im štát postaral o ich deti. Tak a my sme 

vlastne štátna škôlka, tak štát to dal na to, aby sa štát staral o ich deti. A tiež by 

neporovnávala ZUŠ-ku a materskú školu. Materská škola zabezpečuje výchovu a 

vzdelávanie detí, aby rodičia mohli nielen, že mať vzdelané deti, alebo aby mohli chodiť 

riadne do školy. Kdežto ZUŠ-ka je záujmová činnosť, mám na to, dám. A nemám na to, tak 

nedám.  

Ing. Prno - pre vysvetlenie, išlo len o princíp, že tak, ako povedala pani riaditeľka, že tam 

ide o záujmovú činnosť a toto navýšenie bolo značné a ten systém bol všetci ZA, bez 

akejkoľvek diskusie. A tu sa bavia o predškolskej výchove a starostlivosti o dieťa, ktorá je 

za neho rovnako dôležitá, ak nie viac. Preto si myslí, že takéto navýšenie je absolútne v 

poriadku. Pretože ak sa bavíme o tom a ideme porovnávať nižšie školné, ako bolo 

povedané, že nejakých 19 alebo 15 €, tak tu sme presne v tom, že naša škôlka, ktorá je v 

cirkevnej škole, má potom niekoľko 100 % alebo niekoľko násobne prekročený tento limit. 

Bc. Dubovská -  a aké ma náklady treba porozmýšľať...  

Ing. Prno - toto vníma a preto vraví, že je za toto zvýšenie napriek tomu, že možno to bude  

nesympatické vyzerať, ale uvedomuje si, že sú to náklady, ktoré sa len dorovnávajú na 

nulu. Napr. voči minulému roku. Spýtal sa, navyšovali príspevok na letné mesiace, ale kedy 

sa naposledy zvyšovalo tých 20 €?  

Bc. Dubovská -  nevedela si spomenúť, možno v roku 2015. 

Primátor mesta –  na doplnenie uviedol, že je to veľmi jednoduchá matematika. Znova to 

bude musieť povedať. Štát daňovým bonusom a zvýšenými rodinnými prídavkami dal 

ľuďom, tým, ktorí majú malé deti, zvýšil o cca 300 % príjmy do ich rodinného rozpočtu. 

Teraz sa dá na dieťa získať zo štátu na daňovom bonuse a rodinných prídavkoch až 200 €. 

Ale štát to zobral samosprávam, musí to teraz povedať. Ako funguje samospráva? Gro 

peňazí samosprávy je z toho. Ľudia, ktorí sú zamestnaní, platia sa z ich miezd a platov 

dane. Dane sa zaplatia štátu a štát ich potom rozdelí jednotlivým obciam a mestám podľa 

počtu obyvateľov a podľa koeficientov. Keď poviete, že zrazu človek, ktorý má 1 200 € 

hrubý príjem a platil na dani cca 100 € alebo 150 € a zrazu povie štát, že mu tých 150 € 

odpustí a vlastne mu ich nechá, potom tých 150 € do samosprávy nepríde. A samospráve 

chýbajú. Štát si urobil veľmi peknú politiku. Ľudom, rodinám, mladým peniaze dal, ale 

obciam a mestám peniaze zobral. A toto si musíme uvedomiť, že nám tie peniaze chýbajú, 
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presne tak ako pani riaditeľka povedala. Rodičia peniaze pre deti dostali. Len predtým to 

platilo mesto, a mohlo to platiť, lebo nám štát dal viac peňazí. Teraz nám dal menej peňazí, 

lebo ich nechal rodičom. Treba si to povedať. A niekto to musí zaplatiť. Takto to je.  

Bc. Dubovská -  k dotácii poďakovala poslankyni Bednárikovej. Myslí si, že rodičia na to 

majú od štátu peniaze a škôlka bude ešte od mesta požadovať financie na výplaty. Nemajú 

dofinancované mzdy. 

M. Husár - vypočul si príhovor pani riaditeľky a vychádza mu stále z toho jedna vec. 

Nevie, čo tu chcú poslanci riešiť. Riaditeľka škôlky dala návrh s tým, že potrebuje peniaze, 

s ktorými súhlasí celá školská rada. Súhlasia s tým rodičia. Tieto peniaze, keď rodičia dajú, 

nebudú tam pohyblivé schody, nebudú tam každý deň chodiť klauni. Škôlka potrebuje 

financie len na to, aby aspoň udržala ten štandard, pod ktorý si myslí, že by nemali ísť dolu. 

Poprosil, aby tu z toho nerobili cirkus. Navrhol materiál odsúhlasiť a bude to na poriadku.  

Ing. Guga - vie, že zvyšovanie cien je nepopulárne, ale nemyslí si, že je to nejaké radikálne 

brutálne zvýšenie ceny. Suma 30 € nie je viac, keď sa porovnávame a vôbec sa nemusíme 

porovnávať s okolím. Stačí na porovnanie cirkevná škôlka. Ak to zvýšime na 30 €, stále to 

bude o 25 % menej, ako má cirkevná škôlka. Pokračoval, to, čo bolo povedané pred 

chvíľou, zvýšia tento poplatok a mesto pomôže škôlke asi tým, že so mzdami bude treba 

niečo riešiť. Sústreďme sa na to, že budeme hľadať peniaze na mzdy v škôlke, ktoré sú 

poddimenzované.  

Ing. Krištofovič – tu sme v Nemšovej, ani v Hornom Srní, ani nevie kde. Prečo sa len 

porovnávame? Nič nechce, len aby boli reálne podklady, aby sa mohli rozhodnúť. 

Nehovorí, že to teraz nepodporí. V poriadku. Ale väčšinou sa tu stáva aj jemu to, že sa tu 

rozhodujú pocitovo. Nemá reálne čísla. Dobre, tak to dajme na papier. Keď ide niečo 

žiadať, tak to tam dá. Hovorí, že dobre, rada škôlky povedala... tak potom na čo sa ich 

poslancov pýtajú. Nech rada škôlky rozhodne. Však na to sú tu, lebo majú rozhodovať o 

peniazoch, majú rozhodovať koľko podporia škôlku a koľko nepodporia. Ani ten zápis 

nevidel, nehovorí, že to nepodporí, ale chcel by, aby podklady, keď zasadá finančná 

komisia, má. Aby sa vedeli rozhodnúť, čo dajú z rozpočtu mesta, koľko podporia škôlku, a 

koľko budú pýtať od rodičov. To je celé. 

Primátor mesta – samozrejme, že my sme Nemšová, povedal poslancovi Krištofovičovi, že 

on sa neporovnával, ale jeho kolega Gabriš tu začal spomínať Horné Srnie, Dolnú Súču 

a pod. Ospravedlnil sa, ale táto výtka je zle adresovaná. Bolo to všeobecne hovorené, ale on 

to nespomenul.  

M. Husár – reagoval na poslanca Krištofoviča, že tak isto s tým súhlasí, ale nepotrebuje tie 

čísla. Má jasno v tom, aj on chodí, aj poslanec Krištofovič chodí do obchodu, vidí, čo sa 

deje. Štát rodičom peniaze dal. Už je na posúdení rodičov, či sumu 10 € naviac dajú do 

škôlky, čo nie je veľa. Podľa neho suma 10 € nie je až taká veľká čiastka oproti tomu, keď 

by rodič zostal doma s dieťaťom. Za seba povedal, že tie čísla nepotrebuje. Vie, vidí, aká je 

situácia, za toto zdvihne ruku.  

Primátor mesta – povedal poslancovi Krištofovičovi, že ak chce nejaké čísla, tak to treba 

špecifikovať, lebo sa obáva, že keď by nejaké dodal, tak zase tu nebude spokojnosť. Treba  

povedať s dostatočným časovým predstihom, čo k tomu potrebuje, pokiaľ tie čísla bude 

mať, tak im ich poskytne. Ale treba povedať, aké čísla potrebuje. 

Ing. Krištofovič – príjmy a výdaje v roku 2023. Príjmy materské škôlky, tu je suma, tu sú 

výdaje. Toto je do novembra v roku 2023. Takýto sumár mu stačí, čo sa bude financovať. 

Tuto je schodok, rozdiel, tu je dotácia zriaďovateľa, tu sú peniaze a 1, 2, 3, 4, 5. Zdvihnem 

ruku a idem preč.  

Primátor mesta – povedal poslancovi Krištofovičovi, že to má, teraz to sám prečítal.  

Ing. Krištofovič –  nie je tu na to, aby to pýtal.  

Primátor mesta – predtým to poslanec Krištofovič pýtal, že chce čísla, a teraz hovorí, že tu 

nie je od toho... požiadal, aby sa nejakým spôsobom zjednotili. 
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Ing. Krištofovič –  hovorí iba o tom, že keď dáva niečo do mestského zastupiteľstva, tak by 

mali byť podklady, aby sa vedeli normálne rozhodnúť. Nechce sa rozčuľovať. Myslí si, že 

nie sú analfabeti a všetci rozumejú o čom hovorí. 

Ing. Gabriš, PhD. – spýtal sa, či by sa tento bod dal oddialiť, že by sa do budúceho ms. 

zastupiteľstva doplnili relevantné informácie, kde budú využité zvýšené finančné 

prostriedky od rodičov, kde konkrétne rodič bude vidieť, že tieto peniaze išli na to, na to, 

na to. My tu miešame hrušky s jablkami, my tu hovoríme, že sa zvyšujú energie, lenže 

o čom tu rokujú, sa nejedná o energie. Tu sa jedná o mzdách, o materiálovo technickom 

vybavení škôlky. Nie. Školský poplatok alebo príspevok na čiastočnú úhradu nákladov 

nezahŕňa dotáciu na energie alebo energie alebo mzdy. Bavia sa tu o tomto poplatku. 

Požiadal, aby mali relevantné informácie, aby sa vedeli rozhodnúť.  

Primátor mesta – keď ho poslanec Gabriš do tohto tlačí, tak to povie inak. Minulý týždeň 

mali poradu k tomuto bodu. Vzniesli ste takúto požiadavku na nejaké konkrétne čísla alebo 

nie? Nie. Požiadal riaditeľku MŠ, aby to ešte raz zopakovala, na čo sa môžu peniaze 

použiť. Lebo už tu raz povedala, na čo by ich chcela použiť. 

Bc. Dubovská -  peniaze sú na čiastočnú úhradu výdavkov materskej školy. To znamená, že 

môžu byť použité aj čiastočne na energie. Napr., stavajú altánok. Samotný altánok zakúpila 

z balíka na výchovy a vzdelávanie, ale už teraz 150 € dala za cement, nevie, koľko budú 

stáť obrubníky, nevie, koľko bude stáť štrk. Takéto veci z toho treba riešiť. Vie, že z balíka 

na výchovu a vzdelávanie kúpi deťom modré z neba. Lebo tam je peňazí naozaj dosť. Majú 

69 predškolákov, t. zn., krát balík peňazí. Na takéto veci ako výchovno - vzdelávacie 

pomôcky, hračky, alebo nejaké darčeky, keď budú mať napríklad floorbal, toto všetko vie z 

toho zabezpečiť. Ju hlavne takéto služby zaťažujú, ktoré stoja nemalé peniaze. Na toto 

potrebujú financie, alebo teda nebudú mať naozaj nič a budú živoriť zo dňa na deň. To je 

na čiastočnú úhradu výdavkov materskej školy a tie výdavky sú rôzne. Napríklad nevie z 

iných peňazí kúpiť ekonómke PC. Nevie kúpiť farbu na stenu. Teraz má plán, aby koberce 

na Odbojárov sú zabezpečené v rámci projektu, kedy sa rekonštruovala celá materská 

škola, majú 12 rokov. Koberce sú nalepené na betóne. Bude potrebovať buď kúpiť si 

službu, alebo to zvládnu sami, požičať stroj, aby koberce odlepili. To budú peniaze. Za 

požičanie stroja, stojí na jeden deň 40 €. Neviem, ako sa to bude dariť, nikdy to nerobila, 

stále hovorí, že je len učiteľka. Takéto veci nevie, ale toto nás stojí veľa peňazí. 

Ing. Gabriš, PhD. – keď by sme zostali pri sume 20 €, tak by riaditeľka MŠ možno 

nedokázala pokryť tieto výdavky, ktoré tu teraz hovorí?  

Bc. Dubovská -  áno, na takéto veci potrebujú hlavne peniaze. 

Ing. Gabriš, PhD. – dobre. 

Bc. Dubovská -  myslí si, že rodičia dostávajú dosť veľký bonus oproti  minulým rokom, 

kedy boli platby menšie, dostávajú od štátu a ten štát im to dal na to, aby zabezpečili svoje 

deti v materskej škole. A nie je to taká veľká cena, je to 1,50 €/deň, na celý deň. Kto sa 

vám postará o deti za 1,50 €?  

Zástupca primátora – krátko povedal, aby už prestali s týmto PR niektorých poslancov. 

Naozaj je to už smiešne. Myslí si pre tých rozmýšľajúcich pri televíznych obrazovkách. 

Naozaj už sa na tomto musia smiať. Viackrát tu bolo povedané, každá rodina, dieťa do 15 

rokov dostala zo štátneho rozpočtu 140 € mesačne iba na daňovom bonuse. O čom sa tu 

doteraz bavíme? Prosím vás, tých 45 minút. Povedal poslancov Gabrišovi, 140 € mesačne. 

140 € mesačne. Áno? A tieto peniaze zobrala samosprávam. Takže je to jednoduchá 

matematika. 140 € mesačne. 10 € chceme od nich, aby nám dali na viac. Ešte niečo k tomu?  

Ing. Gabriš, PhD. – ešte niečo k tomu... dokedy bude týchto 140 €?  

Bc. Dubovská -   budúci rok má byť 100 €.  

Zástupca primátora – sú stále?  

Ing. Gabriš, PhD. – zatiaľ sú, ale nevieme dokedy.  

Ľ. Švorec – myslí si, že táto debata, možno že je aj prospešná. Pretože tu sa ani tak nebavia 

o 10 €, a aspoň z môjho pohľadu, ale bavia sa o tom, že keď majú niečo odsúhlasiť, tak aby 

mali relevantný podklad a je si úplne vedomý, že náklady sú vysoké. Teraz zahlasuje, ale to 



12 

 

je taký precedens do budúcna. Aj iné subjekty môžu požiadať o zvýšenie, ale hovorí, že bez 

relevantných podkladov nemôže zdvihnúť ruku. A tu to bolo len na báze, že áno, bolo 

povedané to, to, to, to, že sa ide zvyšovať.  

Primátor mesta – informoval sa u poslanca Švorca, ktoré sú to tie relevantné podklady? 

Bude si písať, ktoré potrebuje. Informoval sa u poslanca Krištofoviča, aký to má dokument, 

predpokladá, že z rozpočtu. 

Ing. Krištofovič – ukázal dokument, ktorý mu práve dala do ruky riaditeľka MŠ. Keby to 

mali na finančnej komisii, poriešili by to tam. Má teraz nejaké otázky, ale radšej sa nebude 

pýtať nič. Preto lebo.  

Primátor mesta –  znova zopakoval. Pred týždňom mali poradu s poslancami. Ani jeden z 

nich nedal požiadavku na tieto konkrétne údaje. Znova sa spýtal, že aké chce konkrétne 

a poslanec Krištofovič mu ich nechce povedať.  

Ing. Krištofovič – požadoval zápis z rady školy... 

Primátor mesta –  bolo povedané, že chcú, aby sa rokovania MsZ zúčastnila riaditeľka MŠ. 

Povedal, že by to bolo vhodné. Riaditeľka je prítomná. Zápis z rady školy má tu, citoval: 

„Uznesenie zo zasadnutia rady školy pri materskej škole Odbojárov 177/ 8, Nemšová, z 23. 

novembra 2023. Na zasadnutí Rady školy, ktoré sa uskutočnilo dňa 23.11. v 2. triede 

materskej školy na ulici Odbojárov o 16. hodine bol prerokovaný návrh na zvýšenie úhrady 

na čiastočné výdavky materskej školy zo súčasných 20 € na 30 €. Zúčastnení členovia Rady 

školy zahlasovali za zvýšenie výdavkov na 30 € k 1.1. 2024. Uznesenie nadobudlo týmto 

dňom svoju platnosť. Podpísaná Ing. Mária Janíková, predsedníčka Rady školy, 

v Nemšovej, dňa 14.11.2023.“  

Ing. Gabriš, PhD. – doplnil, že sa z tejto rady školy, ospravedlnil a nemá presný počet 

ľudí, ktorí hlasovali za a ktorí hlasovali proti. Požiadal o prečítanie zápisu. 

Primátor mesta –  má len výpis. Požiadal riaditeľku škôlky o zápis. Spýtal sa poslanca 

Gabriša, že prešli 4 mesiace, mohol si to vyžiadať. Je člen rady školy. 

Ing. Gabriš, PhD. – možno to bola jeho chyba, že si zápis nevypýtal, ale tu je napísané, že 

odporúčajú to všetci členovia rady, no neodporúčajú, pretože niektorí tam neboli prítomní. 

Primátor mesta –  zopakoval citáciu: zúčastnení členovia rady školy zahlasovali... čiže nie 

to, čo teraz bolo povedané zo strany poslanca Gabriša, že všetci, ale zúčastnení členovia 

rady školy zahlasovali za zvýšenie. Požiadal, aby boli korektní voči ľuďom, ktorí rokovanie 

sledujú.  

Ing. Gabriš, PhD. – chce byť korektný, ale potrebuje vedieť počet, či bola rada uznášania 

schopná.  

Primátor mesta –  ak je poslanec Gabriš členom rady školy, je, potvrdil to, ospravedlnil sa, 

ale primátorovi sa to zdá byť dosť scestné, aby on vyžadoval od primátora mesta Nemšová, 

aby mu zabezpečil materiál zo združenia, ktorého je poslanec Gabriš súčasťou. Toto nie je 

normálne, čo od neho teraz požaduje.  

Ing. Gabriš, PhD. – nepožaduje, len sa chcel spýtať, koľkí zahlasovali za.  

Primátor mesta –  nevie, to by sa skôr mal spýtať primátor poslanca Gabriša. On je člen, 

kedykoľvek sa predsedom rady školy môže stretnúť. Bol by rád, keby dospeli k nejakému 

záveru. 

Prednosta úradu – jemu uznesenie z rady školy podpísané predsedníčkou rady školy na 

tvorbu materiálu bohato stačí. Verí tomu, že členovia rady školy naozaj hlasovali a myslí si, 

že všetky pochybnosti sú týmto papierom pre neho vybavené. Preto v rade školy sú 

zástupcovia aj z poslancov MsZ. Sú tam zástupcovia školy, zástupcovia rodičov. Myslí si, 

že rada školy je zodpovedná a má relatívne rozhodnutie.  

Primátor mesta –  spýtal sa poslanca Moravčíka, či je členom rady školy. 

Bc. Moravčík – áno. 

Primátor mesta – bol si účastný zasadania rady školy? 

Bc. Moravčík – bol ospravedlnený. 

Nikto už nemal pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú  komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať. 
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Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 10 

Proti: 1 (Ing. Gabriš, PhD.) 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 133 

ku návrhu VZN č. .../2024, ktorým sa  mení a  dopĺňa VZN  č. 2/2018 z  28. februára  2018  

o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v ZŠ a určení výšky 

príspevkov pre školy a školské zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Nemšová 

v znení neskorších VZN 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu  

 

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Nemšová č. 2/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN  

č. 2/2018 z 28. februára 2018 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v ZŠ a určení výšky príspevkov pre školy a školské zariadenia 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Nemšová v znení neskorších VZN 

 

4. Návrh VZN č. .../2024, ktorým sa  mení  VZN  č. 4/2018 o rozsahu  poskytovania  

     sociálnych služieb, sume úhrady za sociálne služby, spôsob jej určenia a platenia  

     v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Nemšová v znení VZN č. 8/2018, VZN  

     č. 3/2019, VZN č. 3/2021, VZN č. 6/2021, VZN č. 8/2022 a VZN č.1/2023 

 

Prednosta úradu -  k tomuto tiež nepopulárnemu kroku pristupuje mesto s ohľadom na to, 

že v centre sociálnych služieb (ďalej len CSS) momentálne máme všetku stravu dodávanú, 

dodávateľsky obstaranú. Keďže skončila platnosť zmluvy, CSS muselo znovu stravu 

súťažiť. Podarilo sa to úspešne, ale nie s cenami, ako boli predtým. Keďže zariadenie 

poskytuje niekoľko druhov stravy racionálnu, diabetickú, bezlepkovú, histamínovú a 

bezlaktózovú. V každej tejto strave došlo k úprave cien. Za neho sú to kozmetické úpravy, 

kde sa celodenná strava, t. zn., raňajky, desiata, obed, olovrant, večera, pri diabetikoch ešte 

aj druhá večera. Suma sa zmenila na mesiac, cca od 9 do 10,50 € na mesiac. Čo je od 3,6 až 

3,8 % navýšenia pôvodnej stravy, ako to bolo doteraz. Povedal, že skvelú prácu odviedol 

pán Trenčan, vedúci CSS, ktorý oslovil veľa spoločností, ktoré sa prihlásili do súťaže a 

naozaj sa podarilo cenu relatívne udržať v celkom dobrých medziach a máme na túto 

spoločnosť aj dobré preferencie, že cena je aj v kvalite. V druhej časti VZN vkladáme tiež 

trochu nepopulárne poplatky, ktoré sme nemali v CSS, ale situácia si to vyžiadala. Majú ich 

aj iné centrá. Jedná sa o poskytnutie nadštandardných služieb, keď naši klienti, slušne 

povedané, svojvoľne zavinia porušenie domáceho poriadku, a to pod vplyvom alkoholu, 

omamných a psychotropných látok, a dôjde k znečisteniu alebo poškodeniu zariadenia. 

Zavádzame poplatky za upratovanie priestorov, keď klient sa neprimerane chová. Takisto 

aj za starostlivosť, citoval: okúpanie klienta, ktorý je znečistený vzhľadovom k použitiu 

alkoholu a vyčistenie odevu. Taktiež zavádzajú poplatok za úschovu cenných vecí v sume 

10 € za uschovanie cenností mimo svojej izby s tým, že za to ručíme.  Zavádzajú sa 

poplatky za to, keď niekto svojvoľne pod vplyvom alkoholu znečistí zariadenie. 

Poznamenal, že nie je možné v tomto zariadení zakázať požívanie alkoholu, bolo by to 

protiústavné.  

Primátor mesta -   otvoril  diskusiu.  

Ing. Krištofovič - finančná komisia odporúča schváliť predložený materiál, jedná sa 

o verejnú súťaž.  
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Nikto už nemal pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú  komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 134 

ku Návrhu VZN č. .../2024, ktorým sa  mení  VZN  č. 4/2018 o rozsahu  poskytovania 

sociálnych služieb, sume úhrady za sociálne služby, spôsob jej určenia a platenia  

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Nemšová v znení VZN č. 8/2018, VZN  

č. 3/2019, VZN č. 3/2021, VZN č. 6/2021, VZN č. 8/2022 a VZN č.1/2023 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu  

 

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Nemšová č. 3/2024, ktorým sa  mení  VZN  č. 4/2018 

o rozsahu  poskytovania sociálnych služieb, sume úhrady za sociálne služby, spôsob jej 

určenia a platenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Nemšová v znení VZN 

č. 8/2018, VZN č.3/2019, VZN č. 3/2021, VZN č. 6/2021, VZN č. 8/2022 a VZN č.1/2023 

 

5. Zmena rozpočtu mesta Nemšová na rok 2024 – RO č. 4/2024 

 

Ing. Barbuščák -  informovala o rozpočtovom opatrení číslo 4 v roku 2024. Rozpočtovým 

opatrením navyšujeme príjmy aj výdaje mesta Nemšová o sumu 16 500 €. Z toho je príjem 

aj výdaj dotácia na voľby prezidenta a do EU parlamentu. Zo sumy 10 000 € navyšujeme 

na 16 500 €. Ďalej príspevok za ubytovanie odídencov z pôvodnej sumy 10 000 

navyšujeme na 20 000 €. Sú to peniaze, ktoré cez mesto len „pretečú“ a budú vyplatené 

oprávneným prijímateľom. Okrem toho sa navyšujú kapitálové výdaje na modernizáciu 

kotla v rehabilitačnom stredisku v sume 8 300 € a rôzne vyjadrenia a posudky k 

multifunkčnej športovej hale, ktorá by sa mala stavať v Nemšovej na sumu 5 000 €. 

Prostriedky mesto čerpá z rezervy na kapitálové výdaje. Po takto uskutočnenom RO príjmy 

aj výdaje mesta Nemšová by mali byť v sume 16 694 298,77 €. 

Primátor mesta -   otvoril  diskusiu.  

Ing. Krištofovič - finančná komisia odporúča materiál schváliť. 

Nikto už nemal pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú  komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 135 

ku  Zmene rozpočtu mesta Nemšová na rok 2024 – RO č. 4/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu  
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schvaľuje  

a) zmenu rozpočtu mesta Nemšová na rok 2024 spočívajúcu v rozpočtovom opatrení  

     č. 4/2024  v zmysle predloženého materiálu 

 

6. Zmena v komisii životného prostredia a výstavby  

 

Prednosta úradu -  zmena je vyvolaná zmenou pracovného pomeru. Navrhujeme zmenu na 

poste za mesto Nemšová v stavebnej komisie. Doteraz bola členkou Ing. Lenka Blašková, 

ktorej sa skončil pracovný pomer a navrhujeme ju za mesto nahradiť JUDr. Ivanou 

Melicherovou ako člena v Komisii životného prostredia a výstavby. Ing. Blaškovej 

poďakoval za to, čo robila pre mesto. 

Primátor mesta -   otvoril  diskusiu.  

Ing. Prílesanová – materiál mali na rokovaní komisie životného prostredia a výstavby s 

tým, že komisia tento zobrala na vedomie. 

Nikto už nemal pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú  komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 136 

ku Zmene v komisii životného prostredia a výstavby 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

A/   o d v o l á v a  

Ing. Lenku Blaškovú z  členstva v komisii životného prostredia a výstavby   

 

B/   v o l í  

JUDr. Ivanu Melicherovú za  člena v komisii životného prostredia a výstavby   

 

7. Dodatok č. 2 ku Knižničnému a výpožičnému poriadku 

 

Prednosta úradu -  pôvodný knižničný poriadok a výpožičný poriadok vrátane poplatkov 

schválilo MsZ, vzhľadom na to, tento dodatok musí taktiež schváliť MsZ. Na základe 

zvýšených nákladov aj v knižnici a v elokovaných pracoviskách knižnice, navrhuje mesto 

zmenu poplatkov za členstvo, ktoré je za rok súčasných 2,80 €  pre dospelých na 4 €, 

študenti a dôchodci z 1,50 € na 3 € a deti do 15 rokov z 1,50 € na 2,50 €. Tieto členské 

poplatky sú naozaj len symbolické a slúžia na spracovanie administratívy ohľadne 

členských preukazov a zabezpečenie systému, ktorý knižnice zo zákona povinne musia 

mať. Je to elektronický systém na evidenciu kníh, čitateľov atď. Ďalej navrhujeme zmeniť 

poplatky za omeškanie,  prvá upomienka z 1,50 € na 2 €, druhá upomienka z 2 € na 4 €, 

tretia upomienka z 3 € na 6 € a zaviesť poplatok za stratu dokumentu. T. zn., že ak čitateľ 

stratí knihu, okrem ceny knihy zaplatí pokutu 5 €. Sú to náklady, ktoré knižnica musí 

vynaložiť na to, aby namiesto tohto výtlačku získala adekvátny.  

Primátor mesta -   otvoril  diskusiu.  

Ing. Krištofovič - finančná komisia odporúča návrh schváliť.  

Pripomienky ani iné návrhy už podané neboli, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú  komisiu o predloženie zmeny návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať. 
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Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 137 

k Dodatku č. 2 ku Knižničnému a výpožičnému poriadku 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje 

Dodatok č. 2 ku Knižničnému a výpožičnému poriadku 
 

8.  Majetkové záležitosti: 

      8.1 Majetkovoprávne vyporiadanie pozemkov pod bytovými domami 

       

JUDr. Hamarová  – v súvislosti so žiadosťou Petra Sabadku o odkúpenie 

spoluvlastníckeho podielu na pozemku pod bytovým domom, kde vlastní byt, bola 

vykonaná kontrola LV s pozemkami pod bytovými domami, kde viaceré spoluvlastnícke 

podiely stále vlastní mesto Nemšová a byty sú v osobnom vlastníctve. Na základe žiadosti 

vlastníkov bol pripravený návrh uznesenia, kde pri odpredaji spoluvlastníckych podielov na 

pozemkoch pod bytovými domami sa postupuje podľa paragrafu 9a odsek 15 písm. a. 

Zákona o majetku obci v znení neskorších predpisov. V spojení so zákonom o majetku 

obcí, kde je uvedené, že obec je povinná previesť majetok podľa zákona o vlastníctve 

bytov. V tomto prípade sa neschvaľuje spôsob prevodu a nie je potrebné ani dať vyhotoviť 

znalecký posudok. Kúpna cena za pozemok bola navrhnutá vo výške 3,32 €/m2, ako vo 

všetkých obdobných prípadoch. Posledný odpredaj sa uskutočnil v roku 2023 na základe 

uznesenia z mája.  

Primátor mesta - otvoril diskusiu. 

Ing. Krištofovič - finančná komisia odporúča návrh schváliť. 

Ing. Prílesanová - komisia životného prostredia a výstavby materiál zobrala na vedomie. 

Keďže už pripomienky ani návrhy vznesené neboli, diskusiu primátor mesta ukončil a 

požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu 

hlasovať.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 138 

k Majetkovoprávnemu vyporiadanie pozemkov pod bytovými domami 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje  

        podľa § 9a ods. 15 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov odpredaj spoluvlastníckych podielov na pozemkoch pod 

bytovými domami vo vlastníctve mesta Nemšová  

a) C KN parcela č. 267/9 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 246 m2, k.ú.  
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Nemšová, LV 4035 (bytový dom so súpisným číslom 4 zapísaný na LV 2109)  

b) C KN parcela č. 233/11 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 179 m2, k.ú. 

Nemšová, LV 4000 (bytový dom so súpisným číslom 12 zapísaný na LV 2570) 

c) C KN parcela č. 233/12 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 180 m2, k.ú. 

Nemšová, LV 4012 (bytový dom so súpisným číslom 13 zapísaný na LV 2108)  

a to nasledovne : 

 
kupujúci  pozemok 

C  K N  
p a r c e l a

lo 

druh pozemku výmera 
pozemku 

m2 

odpre- 
dávaný 
podiel 

kúpna 
cena 

€ 

 
1. Milan Mikula 

 
267/9 

 
zastavaná plocha 

a nádvorie 

 
246 

 
45/1451 

 
25,33 € 

 
2. Gabriela Valachová 

 
267/9 

 
zastavaná plocha 

a nádvorie 

 
246 

 
46/1451 

 
25,89 € 

 
3. Darina Bartošová 

 
267/9 

 

 
zastavaná plocha 

a nádvorie 

 
246 

 
45/1451 

 
25,33 € 

 
4. Stanislav Koníček a manželka 

Alena 

 

233/11 
 

zastavaná plocha 

a nádvorie 

 

179 
 

68/987 
 

40,94 € 

 
5. Peter Sabadka a manželka Ing. 

Jaroslava 

 

233/12 
 

zastavaná plocha 
a nádvorie 

 

180 
 

68/987 
 

41,17 € 

Podmienky odpredaja: 
a) odpredaj podľa § 9a ods. 15 písm. a)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov 
b) odpredaj za cenu 3,32 €/m², 
c) úhrada kúpnej ceny pred podaním návrhu na vklad 
d) správny poplatok za návrh na vklad do katastra nehnuteľností uhradia všetci kupujúci 

pomernou časťou 
 

8.2 Zámer prenajať nebytový priestor v mestskom múzeu – Peregrín, o. z. 
 

JUDr. Hamarová  – v roku 2017 bola medzi mesto Nemšová a občianskym združením na 

pomoc onkologickým pacientom so sídlom v Nemšovej Peregrín ako vypožičiavateľom 

uzavretá zmluva o výpožičke. Predmetom bol nebytový priestor v budove Mestského 

múzea v Nemšovej. Zmluva bola uzavretá na dobu určitú 3 roky za účelom uskladnenia 

zdravotníckych pomôcok a pre činnosť o. z.  Peregrín. Po uplynutí tejto doby bola 

predĺžená zmluva a bola uzatvorená teda nová zmluva v roku 2020 za tých istých 

podmienok. Na základe žiadosti občianskeho združenia o predĺženie výpožičky nebytového 

priestoru bol spracovaný návrh uznesenia, kde bola navrhnutá doba výpožičky doba 

neurčitá. Po porade poslancov a vedenia mesta bola navrhnutá doba výpožičky 3 roky. 

Zmluvu o výpožičke upravuje občiansky zákonník a podstatou je, že požičiavateľ 

prenecháva vec z vypožičiavateľovi na dočasné bezplatné užívanie. Na výpožičku 

nebytového priestoru boli primerane použité ustanovenia zákona o majetku obci, čo sa týka 

ustanovení o nájmu majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Výpožička je v 

súlade s článkom 8 Zásad hospodárenia a nakladania z majetkom mesta Nemšová. Z 

dôvodu zmeny doby výpožičky bolo uznesenie prepracované po porade poslancov a v 

tomto prípade sa schvaľuje len zámer výpožičky a samotná výpožička sa bude schvaľovať 

na ďalšom zastupiteľstve.  

Primátor mesta - otvoril diskusiu. 

Ing. Krištofovič - finančná komisia odporúča schváliť zámer na 3 roky. 



18 

 

Ing. Prílesanová - komisia životného prostredia a výstavby po prerokovaní odporúča MsZ 

schváliť zámer a prenájom nebytového priestoru v Mestskom múzeu Nemšová na dobu  

3 roky s trojmesačnou výpovednou lehotou. 

Keďže už pripomienky ani návrhy vznesené neboli, diskusiu primátor mesta ukončil a 

požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu 

hlasovať.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Prno) 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 139 

k Zámeru prenajať nebytový priestor v mestskom múzeu – Peregrín, o. z. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje  

      1.  spôsob prenechania nehnuteľného majetku – zámer  výpožičky nebytového 

priestoru na dobu určitú 3 roky – miestnosti o výmere 15,30 m2 nachádzajúcej sa na 

prízemí pri vchode po pravej strane v budove mestského múzea so súpisným číslom 

211 na pozemku, C KN parcele č. 825/7 v katastrálnom území Nemšová (budova 

zapísaná na liste vlastníctva č. 1) podľa § 9 ods. 1 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov v spojení so Zásadami hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Nemšová ako prípad hodný osobitného zreteľa  

 

- pre činnosť Peregrín, občianske združenie na pomoc onkologickým pacientom, 

IČO 42 149 941, Mlynská 373/10, Nemšová  

- pre Peregrín, občianske združenie na pomoc onkologickým pacientom, IČO  

42 149 941, Mlynská 373/10, Nemšová za účelom uskladnenia   zdravotníckych 

pomôcok  

   

 Zdôvodnenie výpožičky ako prípad hodný osobitného zreteľa: 

        Peregrín, občianske združenie na pomoc onkologickým pacientom a ich rodinám pôsobí 

v meste Nemšová od roku 2010. Jeho hlavnou náplňou je pomoc a psychická podpora pri 

prekonávaní spoločenských, rodinných a psychických problémov pri vzniku ochorenia, 

počas liečby a pri návrate do bežných životných podmienok ale aj pomoc a podpora 

rodinným príslušníkom onkologických pacientov. Toto združenie od roku 2017 

prevádzkuje Požičovňu zdravotných pomôcok a za účelom uskladnenia zdravotníckych 

pomôcok bola v roku 2017 mestským zastupiteľstvom schválená na 3 roky výpožička 

nebytového priestoru v budove mestského múzea, ktorá bola v roku 2020 predĺžená o 

ďalšie 3 roky. Občianske združenie požiadalo o predĺženie doby výpožičky tohto 

nebytového priestoru. Podľa článku VIII ods. 1 Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Nemšová môže mesto majetok mesta prenechať bezodplatne na 

dočasné užívanie inej právnickej alebo fyzickej osobe. Majetok mesta možno 

prenechať do výpožičky výlučne za podmienok, že tento majetok bude slúžiť na 

verejnoprospešný účel, najmä na služby obyvateľstvu, vzdelávanie, kultúru, 

osvetovú činnosť, záujmovú umeleckú činnosť, telesnú kultúru, šport. 
            Uznesenie bolo schválené 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

 

8.3 Zámer prenajať časť pozemku, C KN parcely č. 139/24, k.ú. Ľuborča –  

        Peter Mutňanský a manželka 
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JUDr. Hamarová  – materiál je spracovaný na základe žiadosti p. Mutňanského 

a manželky Zuzany, ktorí majú záujem o prenájom časti pozemku CKN parcela č. 139/24. 

Majú záujem si prenajať časť pozemku vo výmere 27 m2 v k. ú. Ľuborča. Pozemok sa 

nachádza pri bytovom dome na Ľuborčianskej ulici, kde vlastnia žiadatelia byt. Žiadatelia 

už majú na základe nájomnej zmluvy z roku 2019 v prenájme susedný pozemok, ktorý 

využívajú ako záhradku s vyvýšenými záhonmi. Ten má výmeru 24 m2. Pozemok, ktorý je 

predmetom nájmu, mal v prenájme Anton Koštial s manželkou od roku 2019. Na základe 

ich žiadosti prijalo MsZ vo februári tohto roku uznesenie, ktorým bolo schválené uzavretie 

dodatku k nájomnej zmluve predmetom ktorého bolo zníženie pôvodnej výmery o tých 27 

m2. O túto časť prejavil písomne záujem p. Mutňanský s manželkou. K žiadosti sa vyjadrili 

aj ďalší dvaja nájomcovia, ktorí majú v prenájme časť pozemku, s tým, že súhlasia s 

prenájmom a uvedený pozemok nemajú záujem. Cena prenájmu je stanovená v zmysle 

prílohy zásad hospodárenia a nakladania z majetkom mesta Nemšova, podľa ktorej 

minimálna sadzba nájomného na pozemok pre fyzické osoby na nepodnikateľské účely pre 

Ľuborču je 0,50 €/m2/ rok. 

Primátor mesta - otvoril diskusiu.  

Ing. Prílesanová - komisia životného prostredia a výstavby odporúča schváliť zámer 

prenajať časť pozemku. 

Ing. Krištofovič - finančná komisia odporúča návrh schváliť.  

Keďže už pripomienky ani návrhy vznesené neboli, diskusiu primátor mesta ukončil a 

požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu 

hlasovať.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 140 

k Zámeru prenajať časť pozemku, C KN parcely č. 139/24, k.ú. Ľuborča – Peter Mutňanský 

a manželka 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje  

spôsob prenechania nehnuteľného majetku - zámer prenajať časť pozemku, C 

KN parcely č. 139/24 záhrady o výmere 304 m2 (časť pozemku vo výmere  27 m2) 

zapísanej na liste vlastníctva č. 1, katastrálne územie Ľuborča, podľa § 9 ods. 1 písm. 

c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov v spojení so 

Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Nemšová ako prípad hodný 

osobitného zreteľa – Petrovi Mutňanskému a manželke Zuzane, bytom Nemšová 

za podmienok: nájomná zmluva na dobu neurčitú s 3 mesačnou výpovednou 

lehotou, nájomné 0,50 €/m2/rok 

   

 Zdôvodnenie prenájmu ako prípad hodný osobitného zreteľa:  

Pozemok, ktorý je predmetom nájmu sa nachádza pri bytovom dome so súpisným 

číslom 1056 v Ľuborči, kde vlastnia žiadatelia byt. Zároveň majú žiadatelia s mestom 

uzavretú nájomnú zmluvu č. 84/2019, predmetom ktorej je prenájom susedného 

pozemku o výmere 24 m2, ktorý využívajú ako záhradku s vyvýšenými záhonmi. 

Pán Mutňanský spolu s manželkou požiadal o prenájom ďalších 27 m2, ktoré mal 

v prenájme Anton Koštial a manželka. Dodatkom z marca 2024 bola upravená 

(znížená) pôvodná výmera pozemku, ktorú má v prenájme p. Koštial o spomínaných 
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27 m2. Túto výmeru má žiadateľ záujem využiť rovnako ako záhradku. Ďalší dvaja 

nájomcovia, ktorí majú v danej lokalite s mestom uzavretú nájomnú zmluvu a vlastnia 

byt v bytovom dome sa vyjadrili, že súhlasia s prenájmom žiadateľom a o daný 

pozemok nemajú záujem.  

V zmysle článku VII ods.1 písm. q. Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Nemšová ide o prenájom majetku mesta ako prípad hodný osobitného zreteľa, 

nakoľko  nemožno objektívne predpokladať, že by majetok mesta mohla účelne užívať 

iná osoba, než tá, ktorej sa má majetok mesta podľa zámeru prenajať.   

Cena prenájmu je stanovená v zmysle Prílohy č. 2 Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Nemšová (minimálna sadzba nájomného na pozemok pre fyzické 

osoby na nepodnikateľské účely pre katastrálne územie Ľuborča je 0,50 €/m2/rok). 

     
        Uznesenie bolo schválené 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

 

8.4 Prenájom C KN parcely č. 146/2, k.ú. Ľuborča – Lesy SR, š.p. 

 

JUDr. Hamarová  –  podľa listu vlastníctva č. 291 pre k. ú. Ľuborča je Slovenská 

republika, Lesy SR štátny podnik výlučným vlastníkom pozemku CKN parcely 146/2 

o výmere 770 m2. Pozemok sa nachádza na ulici Hradná za potravinami COOP Jednota v 

zastavanom území obce. Mesto Nemšová má záujem na časti tohto pozemku vybudovať 

dopravné stavby s tým, že tento zámer mesta je v súlade s územným plánom. Na základe 

žiadosť mesta o majetkoprávne vysporiadanie tohto pozemku adresované vlastníkovi bol zo 

strany lesov zaslaný návrh nájomnej zmluvy. Podľa zmluvy prenajímateľ prenecháva do 

užívania nájomcovi pozemok CKN parcelu za účelom zriadenia nekomerčnej, odstavnej a 

parkovacej plochy pre osobné motorové vozidla obyvateľov mesta, ako aj širokej verejnosti 

pri návšteve zariadení a inštitúcii mesta a umiestnenie autobusovej zastávky prímestskej 

dopravy. Keďže dohodnutá výška nájmu presahuje 1 000 € ročne, je teda navrhnuté 

nájomné vo výške 1 050 € ročne podľa článku 3 zásad, hospodárenia, nakladania s 

majetkom mesta Nemšova je potrebné k uzavretiu nájomnej zmluvy schválenie MsZ. 

Primátor mesta - otvoril diskusiu. 

Ing. Prílesanová - komisia životného prostredia a výstavby odporúča MsZ predmetný 

pozemok prenajať od Lesov SR, štátny podnik s tým, že odporúča v krátkej dobe následne 

lesy požiadať o odkúpenie do majetku mesta za účelom vybudovania parkoviska. 

Ing. Krištofovič  –  finančná   komisia   hlasovala:  8 ZA, 1 sa zdržal hlasovania, on 

osobne. Komisia odporúča návrh schváliť. Pokračoval, predvčerom získal nájomnú 

zmluvu, nemal ju. Chce si ozrejmiť niektoré veci. V prípade zlých informácií, požiadal 

vedenie mesta o opravu. Zmluva má nejaké cenové relácie. Bol sa pozrieť na tom pozemku, 

vieme, aké tam stoja stavby. Tak, ako to povedala Ing. Prílesanová, ide to mesto prenajať 

na 2 roky a dovtedy tam nič nebude stavať, je to tak?  

Primátor mesta – nie, nemôžeme stavať. 

Ing. Krištofovič  –  zámer sa bude realizovať, až keď požiadame o odkúpenie a do dvoch 

rokov sa nám podarí pozemok získať. Je to tak? 

Primátor mesta – môžeme stavať aj skôr, ale tam by sme potrebovali súhlas prenajímateľa 

Lesov SR so stavbou.  

Ing. Krištofovič  –  v tom prípade, keď tam niečo postavíme, tak zmluva je postavená tak, 

že budeme každý rok platiť. V zmluve nemáme žiadnu záruku, že nám to predajú. Môžu 

nás 10 rokov „naťahovať“ a budeme to platiť. Bude nás to stáť veľa peňazí.  

Primátor mesta – to je možné, ale je to asi tak, ako pri pozemkoch v centre, kde sa mali 

odkupovať pozemky, kde by eventuálne boli vybudované parkovacie plochy, toto je 

podobný prípad. Nie sme v situácii, keď si my môžeme diktovať podmienky. Buď sa 

rozhodneme, že to zoberieme do nájmu a skúsime s Lesmi SR rokovať o odpredaji. Alebo 

to nebude možné a bude sa hľadať spôsob, ako nájomnú zmluvu ukončiť. Je možnosť 

postúpenia nášho postavenia nájmu, eventuálne COOP Jednota Čadca. 
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Ing. Krištofovič  –  toto je podstatné, každý rok sa zmluva navyšuje o infláciu a každých  

5 rokov o 5 %. V ďalšom článku je napísané, že sme sa zoznámili predtým o predmete 

nájmu. Tu sú dnes postavené čierne stavby, niektoré, ktoré by sa mali odstrániť. Ďalej je 

v zmluve uvedené, že keď sa lesy rozhodnú, že nám to neodpredajú, tak my tam postavíme 

parkovisko. To je podstatné, že kedy chceme začať, lebo postavíme parkovisko a keď sa 

lesy rozhodnú, že nám to neodpredajú, tak budeme musieť parkovisko odstrániť. Tak je to 

napísané v zmluve. Musíme dať parcelu do pôvodného stavu. Myslí si, že to nie je 

ekonomické a je to nezmysel.  

Primátor mesta – súhlasil s poslancom Krištofovičom. Bol by to nezmysel za takýchto 

podmienok stavať dopravnú stavbu na pozemku a práve z toho dôvodu, hovorí za vedenie 

mesta, že pokiaľ budeme mať pozemok len v nájme, tak sa stavba stavať nebude.  

Ing. Krištofovič  –  o to mu ide, aby to bolo povedané jasne. Dobre, poďme do toho na  

2 roky, tiež si to zisťoval, malo by to byť v nájme. Aby to bolo jasne povedané, že 

nebudeme stavať a budeme sa snažiť pozemok získať do 2 rokov a potom to zhodnotíme.  

Primátor mesta – stotožnil sa s názorom poslanca Krištofoviča. 

Keďže už pripomienky ani návrhy vznesené neboli, diskusiu primátor mesta ukončil a 

požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu 

hlasovať.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 141 

k Prenájmu C KN parcely č. 146/2, k.ú. Ľuborča – Lesy SR, š.p. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje  

uzatvorenie nájomnej zmluvy medzi LESY Slovenskej republiky, štátny podnik ako 

prenajímateľom a mestom Nemšová ako nájomcom na pozemok, C KN parcelu  

č. 146/2 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 772 m2,  zapísanú na liste vlastníctva 

č. 291, katastrálne územie Ľuborča na dobu neurčitú, nájomné 1050 €/rok + DPH  

 

8.5 Odkúpenie rodinného domu s pozemkom na ulici SNP v Nemšovej 
 

Primátor mesta  –  jedná sa o stavbu vedľa vchodu do kultúrneho centra. Na mesto 

Nemšová bola od zástupcu vlastníkov rodinného domu so s. č. 113 na pozemku CKN 

parcela č. 809 a pozemku tejto parcely o výmere 213 m2, zapísaná na LV č. 7669, v k. ú. 

Nemšová prezentovaná ponuka na odpredaj týchto nehnuteľností. Rodinný dom sa 

nachádza na ulici SNP. Mesto malo záujem o odkúpenie týchto nehnuteľností už 

v minulosti, kedy však pôvodná vlastníčka nesúhlasila s odpredajom. V prípade 

nadobudnutia nehnuteľnosti do vlastníctva mesta, je možné využiť nielen samotný rodinný 

dom, ale z dôvodu rozšírenia parkovacích kapacít miest aj pozemok. Následne otvoril 

diskusiu. 

Ing. Krištofovič - finančná komisia návrh prerokovala, proti návrhu bolo 6, za podporu 

návrhu 2 a zdržal sa 1. Takže finančná komisia odporúča neschváliť. 

Ing. Prílesanová  -  komisia  životného prostredia a výstavby po prerokovaní  predloženého 

materiálu neodporúča poslancom MsZ odkúpiť rodinný dom súpisné číslo 113 s pozemkom 

za cenu 110 000 eur. Za bol 1, proti 7, zdržali sa 2.  
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Keďže už pripomienky ani návrhy vznesené neboli, diskusiu primátor mesta ukončil a 

požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu 

hlasovať.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 0 

Proti: 9 (Ing. Prno, Ing. Prílesanová, Ing. Bednáriková, Ing. Guga, Ing. Krištofovič, Ing. 

Gabriš, PhD., Bc. Moravčík, Ľ. Švorec, M. Husár) 

Zdržal sa: 2 (B. Krajči, M. Patka) 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 142 

k Odkúpeniu rodinného domu s pozemkom na ulici SNP v Nemšovej 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

neschvaľuje 

       

odkúpenie nasledovných nehnuteľností do vlastníctva mesta Nemšová: 

 

1. rodinného domu so súpisným číslom 113 na pozemku, C KN parcele č. 809, 

2. pozemku, C KN parcely č. 809 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 213 m² 

zapísaných na liste vlastníctva č. 769 pre katastrálne územie Nemšová od vlastníkov: 

 

Malich Ladislav, bytom Nemšová pod B 2- spoluvlastnícky podiel 1/2 

Liptáková Eva, bytom Nemšová pod B 3- spoluvlastnícky podiel 1/2  

 

za celkovú kúpnu cenu 110 000  € (slovom jednostodesaťtisíc eur) 

 

8.6 Žiadosť o zníženie výšky nájomného v roku 2024 – Martina Holúbková 
             

JUDr. Hamarová  – v júli 2019 bola medzi mestom Nemšová a Martinou Holúbkovou 

uzatvorená nájomná zmluva č. 116 z roku 2019, kde predmetom nájmu bol nebytový 

priestor, resp. miestnosť číslo 2 o výmere 42 m2, ktorá sa nachádza v budove domu služieb. 

Na nebytový priestor bola vyhlásená verejná obchodná súťaž, do ktorej Martina Holúbková 

podala súťažný návrh. Nájomné bolo v tom čase vo výške 50 €/m2/rok. Podľa článku 5 tejto 

zmluvy v znení dodatku sa zmluvné strany dohodli, že výška nájomného môže byť 

prenajímateľom upravená o výšku miery inflácie dosiahnutej v SR oproti 

predchádzajúcemu roku s platnosťou od 1. januára nasledujúceho kalendárneho roku. M. 

Holubková požiadala o zníženie nájmu aj v roku 2023, aby nájomné v roku 2023 nebolo 

zvýšené o výšku miery inflácie, ale bolo rovnaké ako v roku 2022, kde vtedy MsZ 

uznesením č. 50 z mája 2023 vyhovelo jej žiadosti. V marci 2024 požiadala o zníženie 

výšky nájomného, aby nájomné v roku 2024 nebolo zvýšené o výšku miery inflácie, ale 

bolo rovnaké ako v roku 2023. Rozdiel je taký, že žiada, aby nájomné bolo 2 225,40 € za 

rok s tým, že po valorizácii by mala mať nájomné v roku 2024  2 459,07 €. 

Primátor mesta - otvoril diskusiu. 

Ing. Krištofovič - finančná komisia prerokovala tento návrh a zhodla sa na tom, že z 

dôvodu, že už jej v minulom roku valorizácia bola odpustená a mala byť až 2 510 €, teraz 

bude poplatok 2 000 €, ešte menší s započítaním valorizácie, komisia odporúča MsZ 

predložený návrh neschváliť.  

Keďže už pripomienky ani návrhy vznesené neboli, diskusiu primátor mesta ukončil a 

požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu 

hlasovať.  
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Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 1 (M. Patka) 

Proti:6 (B. Krajči, Ing. Guga, Ing. Krištofovič, Bc. Moravčík, Ľ. Švorec, M. Husár) 

Zdržal sa: 4 (Ing. Prno, Ing. Prílesanová, Ing. Bednáriková, Ing. Gabriš, PhD.) 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 143 

k Žiadosti o zníženie výšky nájomného v roku 2024 – Martina Holúbková 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

neschvaľuje      

pre nájomcu Martina Holúbková, IČO: 47514221, miesto podnikania: Športovcov 225/25, 

Nemšová, ktorá má  na základe nájomnej zmluvy č. 116/2019 v prenájme nebytový priestor 

(miestnosť č. 2) o výmere 42 m2 v budove Domu služieb so súpisným číslom 167 na ulici 

SNP v Nemšovej nájomné na rok 2024 vo výške 2225,40 € (bez úpravy o výšku miery 

inflácie potvrdenej Štatistickým úradom SR za rok 2023)  

 

8.7 Zmena uznesenia č. 125 zo dňa 15.02.2024 
             

JUDr. Hamarová  –  uznesením MsZ č. 125 z 15.2.2024 bolo schválené odkúpenie 

pozemkov v Trenčianskej Závade do podielového spoluvlastníctva mesta Nemšová. Po 

schválení uznesenia bola vyhotovená kúpna zmluva a mesto oslovilo predávajúcich z 

dôvodu podpisu kúpnej zmluvy. Predávajúca Blanka Sedláčková, ktorej podiel na 

prevádzanej parcele EKN parcele č. 563/3 v podiele 210/75600-podiel 0,275 m2 nesúhlasila 

s podpisom kúpnej zmluvy ani s výškou kúpnej ceny. K tomu uviedla, že pred prípravou 

materiálu do zastupiteľstva reagovala na výzvu mesta a vyslovila súhlas s dohodnutými 

podmienkami odpredaja. Z uvedených dôvodov bola kúpna zmluva prepracovaná a zároveň 

je navrhnutá zmena uznesenia, takže sa táto vlastníčka z textu uznesenia vypúšťa.  

Primátor mesta - otvoril diskusiu. 

Ing. Krištofovič - finančná komisia odporúča návrh schváliť.  

Primátor mesta  - spýtal sa p. Hamarovej na výšku celkovej kúpnej ceny. 

JUDr. Hamarová  –  uviedla, že suma je 1,40 €.  

Primátor mesta  - len na ilustráciu, že niekedy je to boj s veternými mlynmi.  

JUDr. Hamarová  –  vlastníčka si neuvedomila, že parcela má 99 m2 a pravdepodobne 

predpokladala, že 5 € za m2 bude kúpna cena podstatne vyššia.  

Keďže už pripomienky ani návrhy vznesené neboli, diskusiu primátor mesta ukončil a 

požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu 

hlasovať.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 144 

k Zmene uznesenia č. 125 zo dňa 15.02.2024 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 
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schvaľuje 

     nasledovnú zmenu uznesenia č. 125 zo dňa 15.02.2024: 

a)  v bode 2 sa text „od vlastníkov“ nahrádza textom „od vlastníka“  

b) v bode 2 sa vypúšťa vlastník:  

Blanka Sedláčková, trvale bytom Trenčín v  spoluvlastníckom podiele 210/75600 za 

kúpnu cenu 5 €/m²   

 

8.8 Zriadenie vecného bremena (uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení  

      vecného bremena) – Západoslovenská distribučná, a.s. katastrálne územie Trenč.  

      Biskupice  

 

JUDr. Hamarová - spoločnosť Západoslovenská distribučná akciová spoločnosť ako 

investor stavby s názvom Trenčín Soblahovská NNK požiadala mesto Nemšová ako 

podielového spoluvlastníka parcely 521/2 v k. ú. Trenčianske Biskupice, kde mesto vlastní 

podiel 1/33 o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na 

elektroenergetické zariadenia, ktoré budú vybudované v rámci tejto stavby. Podľa Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Nemšová, je v tomto prípade potrebné zriadiť 

vecné bremeno, ktoré sa pre právnické osoby zriadi odplatne pričom odplata sa určí 

jednorazovou vo výške znaleckého posudku, ak MsZ neurčí inak. Investor navrhol v 

žiadosti výšku jednorazovej náhrady v sume, ako je stanovená v ich cenovej mape, a to je  

24,90 €/m2 s DPH. Zmluva podlieha o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena, 

podlieha vždy schváleniu MsZ v prípade, že žiadateľ má záujem akokoľvek nakladať so 

zaťaženou nehnuteľnosťou pred uzatvorením riadnej zmluvy o zriadení vecného bremena. 

Primátor mesta - otvoril diskusiu. 

Ing. Prílesanová – v komisii životného prostredia a výstavby po prerokovaní dospeli  

k záveru, že odporúčajú tento návrh schváliť. 

Ing. Krištofovič - finančná komisia odporúča návrh schváliť.  

Keďže žiadne pripomienky vznesené neboli, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 145 

ku Zriadeniu vecného bremena (uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení  

vecného bremena) – Západoslovenská distribučná, a.s. katastrálne územie Trenč.  

Biskupice 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje  

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena, predmetom 

ktorej bude v súlade s článkom IX ods. 4 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Nemšová zriadenie odplatného časovo neobmedzeného vecného bremena na 

pozemok v podiele 1/33 v podielovom spoluvlastníctve mesta Nemšová, C KN parcelu 

č. 521/2 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 32 519 m2, zapísanú na liste vlastníctva 

č. 4665, katastrálne územie Trenčianske Biskupice v prospech spoločnosti 

Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, Bratislava 

 Vecné bremeno „in personam“ bude spočívať v povinnosti povinného z vecného 

bremena strpieť na predmetnej nehnuteľnosti: 
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a) zriadenie a uloženie Elektroenergetických zariadení; 

b) užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a 

akékoľvek iné stavebné úpravy Elektroenergetických zariadení a ich odstránenie 

 

Podmienky zriadenia vecného bremena: 
a) vecné bremeno sa zriaďuje v súvislosti so stavbou s názvom „TN_Trenčín, 

Soblahovská, NNK“ v rámci ktorej Západoslovenská distribučná, a.s. ako investor 

vybuduje na vlastné náklady a nebezpečenstvo elektroenergetické stavby 

a zariadenia distribučnej siete 

b) vecné bremeno sa zriaďuje za jednorazovú náhradu podľa cenovej mapy 

Západoslovenskej distribučnej, a.s. vo výške 24,90 €/m2 výmery vecných bremien, 

ktorá bude vymedzená geometrickým plánom  

c) rozsah a priebeh vecného bremena bude po realizácii zameraný geometrickým 

plánom  

d) všetky náklady súvisiace so zriadením vecného bremena uhradí oprávnený 

z vecného bremena 

 

8.9 Žiadosť o uzatvorenie zmluvy o budúcej kúpnej zmluve na časť pozemku, C KN  

      parcely č. 147/18, k.ú. Ľuborča – Západoslovenská distribučná, a.s. 

 

JUDr. Hamarová - Spoločnosť Západoslovenská distribučná plánuje na ulici Hradná v 

Ľuborči realizáciu novej trafostanice, kde na mieste súčasnej trafostanice teda bude 

osadená nová, ktorá bude odstránená. Trafostanica bude umiestnená na pozemku vo 

vlastníctve Lesov SR a spoločnosť Západoslovenská distribučná žiada mesto o uzavretie 

zmluvy o budúcej kúpnej zmluve, kde predmetom prevodu by bola časť parcely C KN 

147/18 v rozsahu 90 cm od novej trafostanice. Kúpnu cenu navrhujú vo výške stanovenej 

znaleckým posudkom. Z vyjadrenia Západoslovenskej distribučnej, ktoré je  súčasťou 

dôvodovej správy, nebude zasahovať vymenený kiosk do tejto parcely, ale len uzemnenie v 

zemi. Sú tam uvedené rozmery novej trafostanice, technické informácie.  

Primátor mesta - otvoril diskusiu. 

Ing. Prílesanová – komisia životného prostredia a výstavby po prerokovaní neodporučila 

poslancom MsZ uzatvorenie zmluvy o budúcej kúpnej zmluve na časť pozemku, o ktorý 

západoslovenská distribučná žiada. Dôvodom bolo to, že v minulosti mesto Nemšová malo 

záujem odkúpiť od lesov časť pozemku na rozšírenie komunikácie a vybudovať 

jednostranný chodník. Týmto spôsobom, keby sme previedli čas pozemku na 

západoslovenskú distribučnú, by sme si tento zámer nejakým spôsobom obmedzili. 

Ing. Krištofovič – finančná komisia sa stotožnila so závermi stavebnej komisie 

a neodporúča návrh schváliť.  

Ing. Guga – bol sa tam pozrieť, chodník tam nie je šanca vybudovať absolútne žiadny na 

tejto strane. Keď sa tam nevybuduje nová trafostanica, neobmedzí to nejak obyvateľov? 

Nevieme prečo tam chcú vybudovať novú?  

JUDr. Hamarová -  v žiadosti bolo uvedené, že z dôvodu potreby vybudovania 

trafostanice. Bližšie údaje tam neboli uvedené, nejaké technické, že je to nevyhnutné alebo 

podobne.  

Ing. Guga – aby to niečo neobmedzilo, aby nebolo zle. Treba sa na to ešte raz pozrieť, lebo 

chodník si tam určite nezablokujeme. Možno by sme si zablokovali rozšírenie cesty. 

Chodník tam nie je kde vybudovať na tej strane cesty. Z druhej strany existujúcej 

trafostanice majú ľudia plot. Na komisii a na porade sa o tom bavili, že by si to vedeli 

posunúť do druhej strany. Nevie, či plot je vybudovaný dobre, alebo predsa len ešte je to 

pozemok lesov. Navrhol so spoločnosťou rokovať, čo s tým robiť ďalej. 

Ing. Prílesanová – svojho času, keď ešte pracovala na úrade, tak o tomto dlho rokovali s 

energetikmi. Oni tam chcú väčšiu kioskovú trafostanicu, ako bola pôvodná, ale v podstate 

im nič nebráni, aby to zasunuli do pozemku, ktorý je vedľa. Prečo by sme si mali nechať 
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obmedzovať možnosť rozšírenia komunikácie, keďže tam v tom čase bola skládka 

Volovce, bola funkčná, ale určite aj poľnohospodárske družstvo tam obrába pôdu. Treba 

tam ponechať obojsmernú komunikáciu a 1,5 metrový chodník ako bolo v tom čase 

plánované, teraz v zmysle novej normy už povinnosťou.  

Primátor mesta – prisľúbil, že s elektrikármi bude rokovať, chápe, je jednoduchšie sa 

obrátiť na samosprávu ako na vlastníka pozemku. Predsa len debata so súkromníkom je 

zrejme komplikovanejšia, ale keď im vysvetlíme, prečo je zamietavé stanovisko, tak myslí 

si, že to pochopia. Na najbližšom zastupiteľstve dá informáciu.  

Keďže žiadne pripomienky vznesené neboli, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 0 

Proti: 11 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 146 

k Žiadosti o uzatvorenie zmluvy o budúcej kúpnej zmluve na časť pozemku, C KN parcely č. 

147/18, k.ú. Ľuborča – Západoslovenská distribučná, a.s. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

neschvaľuje  
1. časť pozemku, C KN parcelu č. 147/18 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 186 

m2 (časť o výmere cca 8 m2 po zameraní geometrickým plánom) zapísanú na liste 

vlastníctva č. 1, katastrálne územie Ľuborča 

ako prebytočný majetok mesta Nemšová v súlade s článkom II ods. 1 Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Nemšová 

 

9. Diskusia poslancov a vedenia mesta 

 

Primátor mesta - otvoril diskusiu. 

Ing. Bednáriková –  spýtala sa na zámer mesta s poštou, lebo je ponukové konanie, isto 

zaregistrovali, že je zverejnené 8. apríla a môžeme sa prihlásiť do 8. mája. Bude mať mesto 

záujem, prebehli nejaké rokovania? 

Primátor mesta - ako štatutár mesta povedal svoje stanovisko, o tomto rozhodujú aj 

poslanci, pretože sa to týka finančných záležitostí. Keď sa bavili párkrát neformálne, tak 

cena, ktorá bola ponúkaná za objekt, osobne sa mu zdala neprimerane vysoká. Svedčí o tom 

aj to, má vedomosti, že sa neprihlásil nikto ani zo súkromných subjektov. Cca pred 6 - 8 

týždňami, mesto oznamovalo pošte, že máme záujem o odkúpenie objektu. Zdôvodňovali 

sme to tým, že sme nejakým spôsobom motivovaní verejným záujmom, poskytnutie služieb 

pre potreby obyvateľov, že by sme radi vlastne zabezpečili priestory, kde by sa vytvorili 

obchodné prevádzky, prípadne jedna prevádzka veľká, s tým, že by sa zagarantovalo, že 

pošta by zostala v novom objekte, ale s menšími priestormi. Pošta požadovala 70 m2. Ak 

poslanci MsZ prijmú uznesenie, že by sme sa mali do súťaže prihlásiť s konkrétnou sumou, 

i keď to nie je pre neho záväzné, ale odporúčacie, v tom momente prihlášku by podal, ale v 

súčasnej situácie si myslí, že cena je stále pre nás nevýhodná. Informoval sa u poslankyne 

Bednárikovej, či je zverejnená nová cena za predaj pošty.  

Ing. Bednáriková –  áno. Nie je záujem o budovu. 

Primátor mesta – to je ďalšia ponuka, pôvodne bola cena iná, do 11. apríla.  

Ing. Bednáriková –  doplnila, minimálna kúpna cena za budovu je 300 000 € a za pozemky 

tu žiadajú 97 000 €. To je cca 400 000 €. 
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Primátor mesta –  cena je o niečo menšia, ako bola predtým. Pozrie si to.  

Ing. Bednáriková –  môžeme ešte počkať.  

Primátor mesta –  poďakoval poslankyni Bednárikovej za túto informáciu. Navrhol 

stretnutie s poslancami a túto záležitosť prediskutovať. Cena je nižšia, ak si to dobre 

pamätá, ale je bez DPH.  

Ing. Bednáriková –  cena je vrátane DPH.  

Primátor mesta –   cena je nižšia takmer o 100 000 €. Zistí informácie a poskytne ich 

poslancom na stretnutí.  

Ing. Prílesanová –  pri chodníku, pri potravinách Mlyny je informačná tabula, stará, 

drevená, je naklonená. Bolo by treba ju zastabilizovať. Ďalej požiadala o opravu na ulici 

Železničnej, kde sú dopravné značky pri sporiteľni, ktoré sú ohnuté a je to škaredé. Možno 

treba vymeniť stĺpik.  

Primátor mesta –   je to riešiteľné. 

Ing. Guga –  informoval sa na opravy výtlkov a podobné cestné záležitosti. Napr. to, čo 

odsúhlasili v Ľuborči pri COOP Jednote, pred časom kolega pán doktor Daňo hovoril 

o hroznej jame, keď sa z ul. Hradnej vychádza na cestu. Je to katastrofálna jama. Každé 

auto sa vyhne podvedomým spôsobom, urobil podobne, keby tam chcel niekto vchádzať, 

tak okolo neho neprejde. Aj keby ju len provizórne lepíme každý druhý mesiac, je to stále  

lepšie ako jamu nechať tak. A ešte nejaké ďalšie výtlky po Nemšovej.  

Prednosta úradu –  prebehla zatiaľ prvá etapa odstraňovania výtlkov. Budúci týždeň začne 

druhá etapa, zostaneme v Nemšovej, výtlky sú na ulici Hornov, ul. Odbojárov a na ul. 

Sklárska, kde je viac výtlkov, teraz sa tam prepadol kanál. Ďalej do m. č. Ľuborča, kde sú 

výtlky a nedokončená časť jedného chodníka. V súčasnosti sa robili výtlky na ul. 

Športovcov, kde sa robilo po vodárenskej spoločnosti, na ul. Družstevná a ul. Školská pri 

NTS.  

Ing. Guga –  nešťastná cesta cez Ľuborču do Závady. Informoval sa na nové práce.  

Prednosta úradu – dnes malo byť reklamačné konanie, ale neboli všetci prítomní. 

Znamená to, že zhotoviteľ a majiteľ cesty je TSK. 

Ing. Guga –  super, to je úžasný ich prístup. Ďalšia vec, nejaké vodorovné dopravné 

značenie. Aj na cestách, ktoré patria mestu, aj na cestách, ktoré patria VUC.  

Prednosta úradu – mesto má objednané dopravné značenie, je toho veľa. Budeme 

opravovať všetky prechody pre chodcov, aj také, ktoré patria VUC, hlavne pred školami, 

pred ZUŠ-ou a pred základnou školou. Budú opravovať parkovanie vo vnútro bloku, budú 

sa kresliť čiary nanovo. Budú  robiť križovatku smerom k Vetropack-u, obnoví sa značenie, 

železničné priecestie, ďalej bola požiadavka pred kultúrnym domom v Ľuborči bude 

spravené zásobovanie, aby ľudia neparkovali vo vchode, ďalej priechody pre chodcov, tiež 

„pozor deti“.  

Ing. Guga –   spýtal sa, či ul. SNP patrí mestu Nemšová. 

Prednosta úradu –  nie, patrí VUC. 

Ing. Guga –   navrhol, aby bola VÚC vyzvaná, aby spravila aspoň stredové čiary. Napr. 

tam v prudkej zákrute, ako sa odbočuje na ul. Vlárska, autá sa nevedia „spratať do kože“ a 

idú do protismeru. Potom cesta do Tr. Závady, navrhol vyzvať VÚC, aby spravili stredovú 

čiaru. Chodí množstvo turistov do Trenčianskej Závady, tá vodiaca čiara by trocha 

pomohla, aby začali jazdiť normálne. Ako náhle tadiaľ ide a vidí nejaké auto oproti, už len 

dáva pozor.  

Prednosta úradu –  toto je dobrý nápad. 

M. Husár - má otázku na vedenie mesta, na finančnú komisiu aj kultúrnu komisiu.  

V týchto priestoroch sa uskutočňujú akcie, ktoré sa nazývajú „že diskotéky“. Od mladých 

ľudí vie, že kvalita diskotéky v týchto priestoroch sa hodnotí podľa toho, koľko áut tu príde 

policajtov a koľko krát tu príde za noc sanitka. To nie sú ľudia, to sú zvery. Preto sa pýta, či 

tých 600 €, ktoré mesto zinkasuje za prenájom týchto priestorov, mestu stojí za to, aby tie 

decká robili taký „bordel“, ako tu robia. Ak v tom budeme pokračovať, nech sa upozorní na 
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toto usporiadateľ, alebo nech sa to teda zruší, lebo toto nemá nič spoločné s kultúrou. Toto 

dokážu len divé zvery, ktoré vypustíme  z ohrady. 

Primátor mesta –   nestojí nám to za to. 

Ing. Prno - nestojí nám to za to. Odohrala sa taká neoficiálna diskusia medzi niektorými 

kolegami, poslancami. Jedno z odporúčaní by bolo, aby bola ku klasickému prenájmu, 

pretože my nemáme právo obmedziť, komu prenajať kultúrne centrum, a komu neprenajať, 

pretože nám to legislatívne asi neumožňuje. Jedine prijať uznesenie, že by v týchto 

priestoroch nemohli byť diskotéky, ale myslí si, že ťažko to nakombinujeme. Skôr by sme 

odporučili pridať k štandardnému nájomnému kauciu, ktorá by bola navrátiteľná až po 

fyzickom prebratí zodpovedného pracovníka či už mesta alebo VPS-ky. Dôvodom bolo aj 

to, že nám reklamujú alebo avizujú značne poškodený baletizol. Baletizol je podlaha na 

pódiu, ktorá stála značné prostriedky a už je pomerne dosť znehodnotená. Toto bol návrh 

na to, že k štandardnému nájomnému za kultúrne centrum by sa mohla účtovať kaucia, 

ktorú by sme po odporúčaní či mesta alebo v spolupráci s finančnou komisiou mohli 

pristúpiť a dať to schváliť ako poplatok.  

Ľ. Švorec – pre upresnenie, diskotéky robí organizátor z Trenčína. Súhlasí s názorom 

poslanca Husára, pretože bol teraz na dovolenke a mal zničený celý bubon na utieranie rúk. 

Nikto sa ho nepýtal, kto to uhradí, organizátor si odišiel. Súhlasil, že buď poplatok navýšiť, 

ako povedal poslanec Prno, alebo to nejako riešiť. Následne 2 - 3 týždne potom sú tu 

v kultúrnom centre jeho zariadenia, len zavadzajú. Po štefanskej zábave ho museli vyzvať, 

aby to odstránil, lebo bol mestský ples a ten bol až o tri týždne neskôr. Súhlasí s návrhom. 

Primátor mesta – bol si pozrieť jednu tú spoločenskú akciu. Nemá problém, že sa kultúrne 

centrum nebude prenajímať na takéto akcie vôbec. Dokonca by to uvítal, informoval sa, či  

niekomu z prítomných by to vadilo, že na takéto akcie priestor neprenajmeme, asi nie... 

Ing. Prno - treba skôr vysvetliť, aby to nevyzeralo voči občanom, že nechceme robiť také 

akcie pre mládež alebo pre mladých. Vôbec nie. Práve naopak, možno je fajn, že sa tu 

niečo udeje, len aby to malo nejakú úroveň. Myslí si, že každý pochopí, že nie je v záujme 

ani mesta, ani poslancov, ani nikoho, aby riešil ublíženia na zdraví, prípadne poškodenia 

majetku, pretože v konečnom dôsledku znáša náklady mesto. Sú tu toalety, ktoré by si 

zaslúžili aj inú úroveň s ohľadom na to, že pred nedávnom tu bola celoslovenská súťaž a po 

takéto stačí nám zle načasovaná jedna takáto akcia, ktorá veľmi výrazne zníži úroveň 

celého tohto objektu. Navrhol ponechať možnosť prenájmu, ale treba stanoviť kauciu. 

Primátor mesta – myslí si, že sa to dá aj takýmto spôsobom poňať, alebo tých možnosti je 

viac. Vie si predstaviť, že by sme si dali výhradu, že pokiaľ po takejto akcii dôjde 

k narušenie verejného poriadku alebo občianskeho spolunažívania, t. zn., že keď si tu 

niekto urobí pästnú výmenu názorov, tak nabudúce si to zabezpečí organizátor. Pokiaľ sem 

príde Polícia, tak nabudúce priestory nedostane. Tak, ako bolo povedané, aby to ľudia 

nevnímali, že nie sme za to, aby sa mladí bavili. Sú za to, aby sa mladí bavili. Mali sme tu 

teraz veľmi peknú akciu, Dance Poetry. Boli to stovky vystupujúcich, nielen od nás. Gro 

bolo od nás, veľmi veľa z našej základnej umeleckej školy. Tam sa tí ľudia veľmi pekne 

zabavili. Kto si to bol pozrieť, musí to len kvitovať, že mladí majú nejako vyplnený 

program a baví ich sa pohybovať a nie sa ponevierať po uliciach. Upresnil,  že tu bolo 1 

100 účinkujúcich a trvalo to 2 dni. Myslí si, že poriešia aj toto. Je za to, nech sa mladí 

bavia, ale v medziach nejakej kultúry a slušnosti.  

Ing. Krištofovič - za finančnú komisiu oznámil, že na ďalšom zasadnutí komisie; prednosta 

aj členovia komisie majú informáciu, budú prehodnocovať smernicu hospodárenia s 

majetkom mesta. Budú upravovať nejaké ceny. Keď zasadne kultúrna komisia, nie je 

problém, aby to prerokovali a dohodli sa na ďalšom postupe. Mohli by to tam aj nedať. Čo 

sa týka vodárenskej spoločnosti, mali komisiu,  sa dohodli. Informoval sa, kto je teraz „na 

ťahu“. 

Hovorilo sa, že potrebujeme geometrický plán. Riešime to alebo ako pôjdeme ďalej, nejaká 

časová relácia, aby to doriešili. Konečne sa dohodli, tak to dotiahnime do konca. 
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Zástupca primátora -  „na ťahu“ je momentálne vodárenská spoločnosť. Mali by si 

prevziať majetok, čo sa týka IBV Pod horou, podpísať zmluvu. Robí sa odlúčenie budovy, 

rieši sa tam plyn a podobné veci.  

Prednosta úradu - bol to ich záväzok, že oni zabezpečia prekládku kotla. Tak, ako bolo 

dohodnuté na porade.  

Ing. Krištofovič - takže rozdelenie budovy musia urobiť oni a doriešiť prekládku kotla. 

Primátor mesta –  doplnil, aby to nebolo tak vnímané, že robí vodárenská spoločnosť 

nejaké prieťahy, to nie. Myslí si, že to riešia, ale troška to trvá.  Zhodou okolností 15. apríla 

bolo prvé súdne pojednávanie, ktoré bolo prerušené na 6 mesiacov, dúfa, že sa dovtedy 

podarí všetko schváliť tak, ako bolo predbežne dohodnuté. Je to v riešení. Pokračoval, že s 

tou poštou je trocha problém oficiálne jednať. Musíme si uvedomiť, že akonáhle formálne 

odsúhlasíme dopredu cenu, za koľko sme ochotní budovu kúpiť, tak dávame takúto 

informáciu všetkým ostatným konkurentom. Napr. Nemšová chce dať za to 450 000 €. To 

znamená, že keď niekto dá 450 001 €, vyhrá. Bol by veľmi opatrný, navrhol neformálne 

stretnutie a džentlmensky sa dohodnúť, že ak to pôjde, povedia si nejakú sumu, tá sa tam 

pošle za podmienky, naštuduje si to, či to takýmto spôsobom môže urobiť, pokiaľ nemá 

formálne súhlas poslancov so zmenou rozpočtu. Že by sa dopredu zaviazal. Ďalej 

pokračoval, že je treba pripravovať ľudí v blízkom okolí, hlavne z Nemšovej a z Horného 

Srnia, že cyklotrasa medzi Horným Srním a Nemšovou, že cez cyklomost sa už viac chodiť 

nebude. Čiže Trenčania sa dostanú po hranicu, po Nemšovú a ľudia z Moravy a Horného 

Srnia po Horné Srnie. Pretože už viac preto nemôže mesto urobiť. Má informácie, že most 

nespĺňa technické požiadavky. Bude na to aj znalecký posudok. S vysokou 

pravdepodobnosťou bude zamedzené tomu, aby verejnosť  most používala. Mesto 

Nemšová pre to urobilo všetko, čo sa dalo. Stálo nás to niekoľko desiatok tisíc eur na 

projekty, vybavovania, neskutočné množstvo času. Nevie, či tam neboli nejaké udania, 

nepamätá si. Nie je nejaký veľký nadšenec tohto novodobého sovietskeho zväzu 

európskeho, ale sme nútení doslova prosíkať o peniaze na také elementárne veci ako je 

urobenie jedného mosta. V rámci cezhraničnej spolupráce dali žiadosť, spolupracovali 

s mestom Valašské Klobúky, kde chceli, aby mestu dali peniaze na prefinancovanie úplne 

nového mosta, podobného ako je medzi Ľuborčou  a Nemšovou na cyklotrase. Uviedol, že 

asi tí, čo to vyhodnocovali, tak pre nich sú väčšie priority ako spojiť najvyťaženejšiu 

cyklotrasu na Strednom Považí. Jednoznačne je najpopulárnejšia. Povedali, že to nie je 

potrebné. Keď to nie potrebné, tak sme skončili.  

Ing. Prílesanová – aký je rozpočtový náklad.  

Primátor mesta –  cca 500 000 €. Zostal z toho zdesený a ilúzie, čo mal, o týchto 

vzdušných zámkoch typu Plán obnovy a program Slovensko, tak už úplne stratil. Doslova 

na sprostosti sa peniaze nájdu a na potrebné veci sa v tejto republike peniaze nenájdu. Čím 

väčšia sprostosť, tak tým väčší predpoklad toho, že štát, tá hodnotiaca komisia peniaze 

nájde.  

Ing. Prílesanová – navrhla vyskúšať nejaké sponzorstvo. Keďže je to taká frekventovaná 

cyklotrasa.  

Primátor mesta –  môžeme, skúšal to. Treba si uvedomiť, že sme špecifickí. Nájdu sa tu 

sponzori, ktorí sú ochotní zo svojich peňazí dať, ale sú na iné projekty a nie na projekty 

samosprávy. Vidia sami, že sa v Nemšovej buduje, dosť sa buduje a stojí to nemalé 

finančne prostriedky, ale buduje sa, sú to súkromné aktivity. Myslí si, že toto je úplne bez 

šance. Je to veľa peňazí. Keby to bolo 50 000 €, tak si myslí, že možno by sme financie 

našli.  

Ing. Bednáriková – ani TSK nemá záujem pomôcť? Je to ich rajón. 

Primátor mesta –  mal jemnú komunikáciu a bolo mu odporučené, že aby jestvujúci most 

zastabilizoval, ale to sa nedá. Verí tomu, že všetkých prítomných to hnevá, lebo sme to 

naozaj chceli a videl aj šancu, aj boli ubezpečovaní, že má to „hlavu aj pätu“. Museli tam 

ešte doplniť podľa primátora mesta totálny nezmysel, nejaký Kneippov chodník na 

kúpalisku... bolo to dôležitejšie, aby si cyklisti mohli močiť nohy v studenej a teplej vode 
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ako samotný most. To je vraj prínos pre cezhraničnú spoluprácu. Ale most, cez ktorý sa 

majú dostať ku Kneippov-mu chodníku, ten dôležitý nebol. Nech sú tu aj optimistickejšie 

slova, lebo je na takéto dotačné výdobytky  dosť skepticky naladený. 

Prednosta úradu –  čo nás mrzí, že projekt mosta bol vysoko ohodnotený. Nemáme žiadnu 

výtku, žiadna kvalita nebola vytknutá ani po technickej stránke, ani po formálnej. Čo sa 

týka projektového manažmentu našich zamestnancov, nemáme žiadnu výtku, bohužiaľ, 

keďže na konci rozhodla komisia, kritériá nevieme. Vybrali iné projekty. Asi sú zjavne 

zaujímavejšie.  

Ľ. Švorec - toto ho zaskočilo, musíme most zbúrať na naše náklady? 

Primátor mesta –  nie, nebudeme nič búrať. Len zamedzíme prístup na most.   

Ľ. Švorec – na finančnej komisii sa bavili o kultúrnom dome v Ľuborči, nejaké zmeny. 

Požiadal prednostu úradu, aby poinformoval ohľadne financovania tejto akcie. 

Prednosta úradu –  začali sme sa zaujímať o výzvu, projekt. Je to cezhraničná kultúrna 

spolupráca a máme avízo z nadriadeného orgánu, čo je TSK,  že pravdepodobne výzva 

bude úplne zastavená a nebude z nej ani cent.  

Primátor mesta –  doplnil,  výzva je odložená na rok 2025. Suma výdavkov na jeden 

projekt cezhraničnej spolupráce, inak povedané, môžeme čerpať sumu 250 000 €, ale 

keďže je možné všetko, takže to za chvíľu nebude platiť. Vrátil sa k tomu, čo sa bavili asi 

pred polrokom, ako primátor mesta Nemšová je ochotný uvažovať nad tým, že tento 

projekt by sme financovali z vlastných zdrojov cestou úveru. Ak sa poslanci MsZ zhodnú 

na tom, že si na to zoberieme úver, on je za.  

Ľ. Švorec –  v nadväznosti na to, má opodstatnenie aj pozemok, čo dnes riešili od štátnych 

lesov, kde by sa budovalo parkovisko, ktoré okolo kultúrneho domu nie sú žiadne 

parkovacie miesta, ktoré by mohli slúžiť. Čiže by sme urobili dve rozumné veci.  

Primátor mesta –  súhlasil, avšak na každú muziku treba peniaze. Toto je asi prvá vec, 

ktorú treba poriešiť. Na kultúrny dom máme vypracovaný kompletný projekt. Len treba 

povedať, či áno, alebo nie.  

Prednosta úradu – dôležité si je treba povedať, že áno, môžeme si zoberať úver. Možno 

jeden, možno dva. Ale našou prioritou je v prvom rade zháňať takéto finančné zdroje,  

snažíme sa získať financie cez envirofond, aspoň nejaké energetické dotácie čo existujú. 

Každé euro nám je dobré, naviazal, ak chce mesto kupovať poštu, to tiež nepôjde bez 

úveru. Ak chceme realizovať veľký projekt, nesmieme sa zabrzdiť. Musíme na projekty, 

ktoré majú aspoň trochu zmysel pre veci verejné, hľadať zdroje. Projektový manažéri sa 

snažia získať dotáciu z rôznych fondov. Prihlasujeme sa tam, niekedy to vyjde. Napríklad 

tá lávka, že sme ju stratili, keby mu niekto povedal, je to zlý projekt, je tam niekde chyba. 

Ale nie, oni pochvália, že dobrý projekt, všetko je v pohode, ale sa nevybral. Je to škoda. 

Primátor mesta –  povedal, prečo sa tu nevybralo. Informoval, že medzi kritériá patrí, asi 3 

- 4 roky dozadu si pamätá, keď vypĺňali nejaký formulár a bola to zhodou okolnosti tiež 

nejaká dopravná stavba, cyklo, a konštatoval, že sme museli vypĺňať aj to, že táto stavba 

aký mala prínos pre riešenie rodovej rovnosti na Slovensku. Nečudujte sa, že tieto 

sprostosti sú tu. A čím väčšia sprostosť, tak väčší predpoklad na to, že to bude schválené. 

Toto chcel povedať na margo toho, že môžeme mať akýkoľvek dobrý projekt po technickej 

stránke, všetko môže byť pripravené, ale nerozhodujú o tom ľudia z tohto regiónu, je 

presvedčený, že aj tí, čo o tom rozhodovali, tak tí podľa neho nevedia, kde je Horné Srnie 

a Brumov - Bylnice.  

M. Husár – pravidelne, most v Trenčianskej Závade. Za všetkých občanov Závady sľúbil, 

že asfalt môžu natrieť na dúhovo celý. Aj zábradlie, bez najmenších problémov. Keď to 

pomôže... smejeme sa z toho. Mali minulý týždeň akciu  v kultúrnom dome v Tr. Závade,  

ľudia si prekladajú cez tú zátarasu kočíky, nevie, čo sa musí stať, aby sme s tým niečo 

spravili, lebo to je tam koniec. Tá cesta je teraz už v týchto mesiacoch, keď sa začala 

turistická sezóna, je zablokovaná z vrchu, zospodu, tá ulička chýba.  
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Primátor mesta –  toto vie, že aké je to strašne zlé, ale tá situácia nie je riešiteľná. Ak to 

budeme chcieť opraviť, tak budeme na to potrebovať rádovo 100 000 €, myslí si, že tých 

100 000 € by sme vedeli použiť niekde inde, oficiálne, ak by sme to chceli opraviť. 

M. Husár –  navrhol cestu opraviť v akcii Z.  

Primátor mesta –  je za, prezlečie sa a príde. Bavili sa o tom, momentálne nevidí riešenie. 

Keby sa do toho mesto pustilo, tak len technická príprava bude trvať minimálne rok. Za 

projekty, vyjadrenia, za posudky, si myslí, že by mesto potrebovalo cca 10 000 €. Ale nie je 

technik. 

Prednosta úradu – oslovili sme dve spoločnosti, ktoré disponujú tým, že majú aj statika. 

Urobili si obhliadku. Čaká na cenové ponuky, bude potrebná kompletná dokumentácia, 

oprava mostu sa nezaobíde len s tým, že by sa opravila len tá jama. Počkáme na cenovú 

ponuku. Potrebujeme rozhodnutia statika, ktorý povie, čo s tým. Nemáme inú cestu.  

Ing. Gabriš, PhD. – spýtal sa na zastávku na ul. Ľuborčianska, už v minulosti hovorili, že 

by tam bol potrebný prechod pre chodcov smerom na Kľúčové. Ľudia nemajú ako ísť na  

zastávku. Informoval sa, či už mesto podniklo nejaké kroky na to, aby tam prechod pre 

chodcov bol.  

Prednosta úradu – poďakoval za pripomenutie. Áno, podnikli kroky a nikto neodpovedal, 

tak to zopakuje. 

Ing. Gabriš, PhD. – kvetinová výzdoba - Trenčianska Závada bude mať, budú mať aj 

ostatné mestské časti? 

Prednosta úradu – áno, dokupujú sa kvetináče. Presne nevie kde. Minulý týždeň sa 

rozčuľoval, že prečo nesadíme kvetinky, záhradníci mu povedali, že je skoro, ochladenie 

predpokladali.  

Ing. Gabriš, PhD. – navrhol medzi Nemšovou a Ľuborčou na moste sú lampy, čiže na 

lampy dať pekné kvety. Bude to pekné. 

Prednosta úradu – ak je to technicky možné. Poznačí si, skúsi sa na to pozrieť.  

Ing. Prno - napriek negatívnym správam s projektami sa pochválil, konštatoval, že nie 

úplne všetky projekty nevychádzajú, aj keď je to možno smiešna suma, ale hasiči  

v Nemšovej dostali 850 € ako dotáciu na zvládanie invazívneho sršňa ázijského. Chcel  

prepojiť túto diskusiu, veľakrát tu odzneli dopravné problémy a infraštruktúra ako taká. 

Chcel by obnoviť myšlienku kolegu, ktorá tu odznela jeden čas ohľadne riešenia 

parkovacej politiky alebo všeobecne parkovania v Nemšovej a mestských častiach. 

Parkovanie sa začína stávať veľmi vážnym problémom. Nehovoriac o osobných autách 

stále apeluje na to, že začínajú jazdiť častejšie vozidlá zdravotnej, záchrannej pomoci. Je  

rád, že tu dlho neboli hasiči. Naozaj, keď prídu niekedy, tak vnútroblok je z jeho pohľadu 

časovaná bomba. Nehovoriac o uliciach na Záhumní a v Kľúčovom, ul. Slnečná. Podľa 

neho je to veľmi veľké riziko a bol by  naozaj rád, keby sa začali nejaké kroky v tomto 

robiť, možno aj s konkrétnym dátumom, pretože sa to začína pomerne značne zhoršovať. 

Uvíta akékoľvek parkovisko všade možne, ako v dnešnej dobe je možnosť urobiť 

parkovaciu plochu akúkoľvek, aj zelenú, aj zatienenú. Bol by veľmi rád, keby sa začalo na 

tom nejako reálne robiť. Či objednať štúdiu, alebo začať robiť na iných opatreniach, možno 

jednosmerné ulice tak, ako to bolo pred cirkevnou školou. Vie, že niektorým ľuďom sa to 

nepáči, ale z pohľadu  dopravy jednosmerné ulice sú veci, ktorým sa nevyhneme. Ak 

chceme parkovať na ulici auto, napriek tomu, že veľa ľudí má dvor a nie je schopný si dať 

auto do vnútra, tak jednosmerné ulice a okruhy sú jediným riešením. Osobne iné riešenie 

nepozná, len jednosmerné ulice. Môže sa nám to vypomstiť, nielen nám, ale občanom, ktorí 

niekedy pomoc budú potrebovať. Požiadal o termín, kde by si povedali, čo sa preto urobilo, 

či už bola začatá nejaká štúdia, alebo analýzy dopravy a rizík.  

Prednosta úradu - mal stretnutie s projektantom takýchto dopravných stavieb. Má dať 

ponuku. Boli si pozrieť niektoré mestské časti. Projektant povedal, že analýza celého mesta 

komplet územia bude dlhšie trvať. Majú mať stretnutie, kde budú aj zástupcovia ODI, 

pôjdu na niektoré ulice, začnú možno ul. Záhumnie, kde sa veľa parkuje. Ďalšia zaujímavá 

je ulica Slnečná. Potrebujú vedieť názory, aj týchto ľudí, ktorí sa na to pozrú prvýkrát, ale 
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hlavne aj od okresného dopravného inšpektorátu, aby vedeli, čo je reálne a čo nie. Politika  

parkovania zatiaľ nie je o vyberaní peňazí, ale o tom, že ako usmerniť nie len dynamickú, 

ale hlavne statickú dopravu v týchto mestských častiach. Či už sa baviť o tom, že 

parkovanie na jednej strane urobiť jednosmerné ulice alebo rôzne riešenia, nie každá ulica 

sa dá urobiť jednosmerná, ale preto potrebuje odborníkov.  

Primátor mesta - doplnil, áno, dokonca si myslí, že ani by nejak extrémne veľa nebolo 

potrebné robiť nové parkovacie plochy. Čo sa týka vnútrobloku v Nemšovej, možno áno. 

Možno nejaké parkovacie v novej štvrti. Je to všetko o disciplíne nás. Či sme pohodlní 

alebo nie sme pohodlní,  zaparkujem možno 50 - 100 metrov ďalej. Debatoval 

s primátormi z Dubnice nad Váhom a z Ilavy. Pýtal sa na to, ako to u nich funguje. Napr. 

primátor Ilavy povedal, že ak chceme robiť poriadky s nedisciplinovanými vodičmi, ktorí 

parkujú na zeleni, na chodníku, povedal, že bez mestskej polície to neurobíš, pretože po  

2 týždňoch práce, keď to budete robiť prostredníctvom úradníkov, tak sa ti úradníci 

nervovo zrútia, pretože ľudia sú veľmi agresívni. Rozmýšľal aj nad tým, že by sme si to 

riešili sami v rámci správnych konaní, ale povedal, že je to bez šance, skúšali to tam, tak 

rýchlo od toho odskočili. Myslí si, že to by bol až druhý krok, ten prvý krok by bol zrejme 

ten, čo tu bolo povedané, že technickými alebo dopravnými značeniami či už vodorovnými 

alebo zvislými alebo jednosmernými ulicami nastaviť to tak, aby bolo tam, kde sa to dá, 

umožnené parkovanie, kde nie je možné donútiť ľudí, aby si parkovali vo dvoroch.  

Ing. Pílesanová -  pripomenula, že vo vnútrobloku vedľa zdravotného strediska, keď sa 

mala riešiť nadstavba zdravotného strediska, je pripravený, bol pripravený projekt, nevie, či 

ešte aj nebol platný, na parkovisko. Aj to by sa mohlo dať dopravnému inžinierovi, nech aj 

to zakceptuje pri tom návrhu.  

Primátor mesta – ukončil diskusiu. 

  

10. Záver 
 

Primátor mesta  na záver poďakoval za účasť.  Ďalšie rokovanie MsZ bude dňa 22. mája 

2024 a poprial príjemný zvyšok dňa. 

 

Pracovné materiály k jednotlivým bodom programu rokovania MsZ tvoria prílohy 

k zápisnici č. 1 – č. 15. 

 

 

 

    JUDr. Miloš Mojto          Ing. Rudolf Kúkel, PhD. 
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